

ကျိပ်စုတ်မၤစၢၤအတ်ကြးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအဖီလစံၣ်

ဖီလစံၣ်တခါအံၤကြးဘၣ်ဝဲဒၣ်လၢ Spectrum Health အတ်လီၤတၢ်ကျဲၤလၢလၢတဖၣ်အံၤန့ၣ်လီၤ-

Big Rapids, Continuing Care, Corporate, Gerber, Ludington, Outpatient/Physician Practices, Pennock, Priority Health, Reed City, SH GR Hospitals, SHMG, Spectrum Health Lakeland, United/Kelsey, Zeeland

တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒၣ်အံၤတၢ်ဘၣ်ပနီၣ်ဃာ်အီၤလၢ-	တဘၣ်ဃးဘၣ်
နီၣ်ဂံၢ်ဘၣ်ထွဲဘၣ်ဃး-	2983
လံာ်အဘၣ်နီၣ်ဂံၢ်-	9
တုၤလီၤတီၤလီၤအမုၢ်နံၤ-	08/01/2020
တၢ်ဟူးဂံၤဖံးမၤအလီၤအကျဲ-	Finance, Revenue Cycle
ဝဲကျိၤအလီၤအကျဲ-	Finance, Patient Access

တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါလၢတၢ်ကွၢ်တလီၤထီၣ်ဒါတၢ်တသ့- တၢ်အံၤမ့ၢ်ဝဲဒၣ် Spectrum Health ဒီးကရၢလၢအဘၣ်ထွဲဘၣ်ဃးလီၤအသးခဲလၢလၢအဟ့ၣ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အတ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်လၢအကီၢ်အစီအိၣ်ဆူၣ်ပုၤကိးဂၤဒဲးအဂီၢ်အဖီလစံၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်တူၢ်လီၤဒီးတၢ်ကူၤစါအတ်ဆၢတၢ်တဖၣ်ကဒီးသန့ထီၣ်အသးခဲလၢလၢပုၤဆါအတ်ဆူးတၢ်ဆါအတ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်ဒီးတၢ်လီၤလၢအဟ့ၣ်တၢ်ကူၤစါယါဘျါအတ်မၤစၢၤအတ်မၤသ့မၤန့ၢ်ဒီး အတ်အိၣ်ဒီးကီၢ်စီလၢကမၤတၢ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအဂီၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဒီးတၢ်ကူၤစါယါဘျါအတ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်တူၢ်လီၤဒီးတၢ်ကူၤစါယါဘျါတဖၣ်တၢ်တသမၤအီၤလၢအဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢတၢ်ဂံၢ်အမုၢ်ကလုာ်ဒုၣ်,ဖံးညၣ်အလွဲ,မုၢ်ခွါ,သ့ၣ်ထံး,ဒုၣ်ထၢကလုာ်,ထံဖိကီၢ်ဖိအိၣ်ထံးခိၣ်ဘိ,တၢ်ဘျီတၢ်ဘိ,နီၣ်ခိၣ်နီၣ်သးကွၢ်ဂီၤတလၢတပုၤတဆူၣ်တချ့,သးန့ၣ်, HIV တၢ်အိၣ်သး, သုးဖိလီၤလံာ်မ့ၢ်တၢ်ဖံးတၢ်မၤအတ်အိၣ်သး,ဂံၢ်ထံးလၢ တၢ်ကဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤအတ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ် အလဲမ့ၢ်တၢ်မၤစၢၤအိၣ်ထံးတၢ်ဂံၢ်တမံၤလၢလၢအဘၣ်တၢ်တြီဃာ်အီၤလၢကီၢ်စံၣ်စါဖျိ,ကီၢ်စံၣ်မ့ၢ်တၢ်လီၤကဝီၤတၢ်သိၣ်တၢ်သီန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါတဖၣ်ကဘၣ်တၢ်ကူၤစါအီၤလၢအအိၣ်လီၤလီၤဒီးအဝဲသ့ၣ်အမုၢ်ခွါအကွၢ်ပနီၣ်န့ၣ်လီၤ. NHSC-ဟ့ၣ်တၢ်ပျဲတၢ် လီၤတဖၣ်ကဘၣ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လီၤလၢအသ့ တကွၢ်တလီၤထီၣ်ဒါတၢ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤအတ်ဖံးတၢ်မၤဆူၣ်ပုၤတဂၤလၢလၢအဒီးသန့ထီၣ်လၢ-ပုၤနီၣ်တဂၤအတ်တအိၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢအကဟ့ၣ်တၢ်အလဲအဃိ,ဖဲတၢ်ဟ့ၣ်အလဲလၢတၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤအဂီၢ်န့ၣ်ကဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ် အီၤခိဖျိ Medicare, Medicaid, မ့ၢ်တမ့ၢ် CHIP ,နီၣ်တဂၤစုာ်စုာ်အကလုာ်ဒုၣ်,အဖံးအညၣ်အလွဲ,သ့ၣ်ထံးထံဖိကီၢ်ဖိအိၣ်ထံးခိၣ်ဘိ,နီၣ်ခိၣ်နီၣ်သးကွၢ်ဂီၤတလၢတပုၤတဆူၣ်တချ့,တၢ်ဘျီတၢ်ဘိ,သးန့ၣ်,သ့ၣ်ထံးသးအတ်တူၢ်ဘၣ်ဟ်ဖျါမ့ၢ်တမ့ၢ်မုၢ်ခွါအကွၢ်ပနီၣ်န့ၣ်လီၤ. ကွၢ်ဘၣ် [ပုၤဆါအခွဲးအယာ်ဒီးအမူအဒါတဖၣ်](#) အဖီလစံၣ်လၢတၢ်ဂံၢ်လီၤတၢ်လီၤဆဲးဆူၣ်ညါအဂီၢ်တက့ၢ်.

ကွၢ်ဘၣ် [တၢ်ထၢန့ၣ်လီၤဘျးစဲ B](#)

လၢတၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါအလၢအပုၤလၢအဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်ကွၢ်တလီၤထီၣ်ဒါတသ့ဃုာ်ဒီးကျိပ်အတ်မၤစၢၤလၢအအိၣ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်စဲးကျဲးထုးထီၣ်လံာ်တီလံာ်မိတခါအံၤဘၣ်တဘၣ်တမ့ၢ်တၢ်လၢတၢ်မၤစၢၤလၢအအိၣ်လၢဘၣ်ဒီးတၢ်ကြးဆိကမိၣ်အဂ့ၢ်တချးတၢ်စဲးကျဲးထုးထီၣ်အီၤန့ၣ်လီၤ.

1. တပ်ပညိဉ်

လၢတၢ်ကကွဲးရဲဉ်လီၤကျိၤကွၢ်လၢတၢ်မၤဝဲဒၣ်တၢ်ဆၢတံာ်လၢအကြၢးအဘၣ်တခါအဂီၢ်ဘၣ်ဃးမ့ၢ်မတၤကြၢးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးဝဲဒၣ်လၢတၢ်ကဒီးန့ၢ်ကျိၣ်စ့အတၢ်မၤစၢၤလၢ Spectrum Health အအိၣ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ကဆဲးကျိးဒုးသ့ၣ်ညါကျိၣ်စ့အတၢ်မၤစၢၤလၢအအိၣ်ဝဲဒၣ်လၢပုၤဆါတဖၣ်ဒီးကမျၢၢ်အဂီၢ်ဒီးလၢတၢ်ကမၤလီၤတၢ်တၢ်သ့ဝဲဒၣ်တၢ်န့ၣ်လီၤတဖၣ်တမံၤယီၤထီၣ်ဖဲတၢ်ဃုထီၣ်ဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲအခါန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါဒီးန့ၢ်တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲတၢ်မၤလၢ Spectrum Health အတၢ်လီၤဖဲလဲၣ်တခါအအိၣ်လဲၣ်န့ၣ်အတွဲးတအိၣ်ဘၣ်.

2. မူနဒါတဖၣ်

Spectrum Health ကျိၣ်စ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲအတၢ်ကြၢးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအဖီလစံာ်အံၤကဘၣ်တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤပၤဆၢ အီၤခီဖျိ Spectrum Health အပုၤတဂၤလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤဃာ်အီၤမူဒါလၢအဖိးမံကတၢ်ဒဲတၢ်ကွဲးလီၤဟံလၢ တၢ်ကဆိၣ်ထွဲဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့အတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ကြၢးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအကျိၤအကျဲတဖၣ်အိၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.

3. ဖီလစံာ်အတၢ်ဂ့ၢ်ခိၣ်တီ

Spectrum Health အံၤကထူးသံကွံာ်ပုၤဆါအ ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီအမူအဒါလၢဂ့ၢ်ဂီၢ်အူမ့တမ့ၢ်တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအဖီခိၣ်တၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်ကွဲးထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်လၢတၢ်အိၣ်သးဖဲပုၤဆါ, ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ကြၢးဘၣ်ဝဲဒၣ်လၢကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်နးတၢ်ကျဲၤအတၢ်န့ၣ်လီၤတဖၣ်အဖီလၢအသိးန့ၣ်လီၤ. တၢ်န့ၣ်လီၤအံၤတၢ်ကွဲးဖျါထီၣ်အီၤလၢအဆၢဖိ 6.6 လၢအအိၣ်လၢလၢအံၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါဒီးပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ကမၤသကိးတၢ်ဒီး Spectrum Health လၢ Financial Assistance Eligibility Procedures (တၢ်ပၤဆၢရဲၣ်ကျဲၤဝဲဒၣ်အကျိၣ်စ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤအတၢ်ကြၢးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအကျိၤအကွၢ်တဖၣ်)န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆၢတံာ်ဘၣ်ဃးဒီးကျိၣ်စ့အတၢ်လိၣ်ဘၣ်လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်စူၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤအဂ့ၢ်တခါကဘၣ်တၢ်မၤအီၤတချုးတၢ်ထူးကွံာ်တၢ်ဃုတၢ်အလဲတခါလၢလၢန့ၣ်လီၤ.

4. တၢ်န့ၣ်ဒီးတၢ်ဆိကမိၣ်

ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူမ့တမ့ၢ်တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအဖီခိၣ်တၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်ကွဲးထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ကဘၣ်မ့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်လၢတၢ်ကူစါယါဘျါအဂီၢ်, ဒီးတဘၣ်မ့ၢ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီမူဒါတၢ်လီၤဘၣ်အယိန့ၣ်ဘၣ်. တၢ်ဆၢတံာ်ဘၣ်ဃးဒီးကျိၣ်စ့အတၢ်မၤစၢၤကဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤလၢအဒီးသန့ထီၣ်လၢကျိၣ်စ့အတၢ်လိၣ်ဘၣ်လၢတၢ်န့ၣ်ဖျါထီၣ်အီၤသ့ဒီးကဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤလၢအအိၣ်ဒီးပုၤဆါ, ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်အတၢ်မၤဃုာ်မၤသကိးတၢ်ဖဲအမၤဝဲဒၣ်သ့တဘျီလၢလၢန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါ, ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်လၢ အပတံထီၣ်ဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤခဲလၢကအိၣ်ဝဲဒၣ်လၢကျိၣ်စ့အတၢ်မၤစၢၤအကျိၤအကွၢ်တမံၤယီၤအဖီလၢလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ကွဲးဝဲဒၣ်ဂီၢ်ခိၣ်ထံးပုၤဟ့ၣ်တၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအဖီခိၣ်တၢ်ကွဲးထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်အတၢ်လိၣ်ဘၣ်န့ၣ်တၢ်ဟံပနီၣ်အီၤဒ်အမ့ၢ်တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲတၢ်မၤတဖၣ်လၢတၢ်လိၣ်ဘၣ်အီၤလၢကထံၣ်န့ၢ်မ့ၢ်ကူစါတၢ်ဆူးတၢ်ဆါတခါမ့ၢ်တၢ်ဘၣ်ဒိဘၣ်ထံးလၢတၢ်ထံၣ်သ့ၣ်ညါအီၤမ့ၢ်ဂ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်သးဒ့ဒိလၢအဂ့ၢ်အခါမ့ၢ်ဂ့ၢ်ဒီးတၢ်အံၤအလီၤအိၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအတၢ်ဂ့ၢ်အဖီခိၣ်တၢ်

တၢ်စဲးကျိးထူးထီၣ်လံာ်တီလံာ်မိတခါအံၤဘၣ်တဘၣ်တမ့ၢ်တၢ်လၢတၢ်မၤအီၤလၢစိၤအခဲအံၤလၢဘၣ်ဒီးတၢ်ကြၢးဆိကမိၣ်အဂ့ၢ်တချုးတၢ်စဲးကျိးထူးထီၣ်အီၤန့ၣ်လီၤ.

ကဘဉ်ဆိကမိဉ်ထံဆိကမိဉ်ဆးအဂုၢ်လၢအဘဉ်ဘျီးဘဉ်ဒါကတၢ်လၢတၢ်ကွၢ်ထွဲကဟုကယၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
ဒီးသန့ထီၣ်လၢပုၤဆါအတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအတၢ်အိၣ်သးအဖီခိၣ်,တၢ်လီၤလၢအဖိးမံကတၢ်လၢတၢ်ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်ကွၢ်
ထွဲကဟုကယၢ်န့ၣ်ကမ့ၢ်ဝဲဒၣ်ဟံၣ်,ကသံၣ်သရၣ်အဝဲဒၣ်ဒါ,ပုၤဆါလၢတၢ်ချၢအဂီၢ်တၢ်မၤစၢၤအလီၢ်တခါမ့တမ့ၢ်က
တၢ်ယံၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟုကယၢ်တခါ,တၢ်အိၣ်ဘျီးကူစါယါဘျါသးအလီၢ်မ့တမ့ၢ်တၢ်ဆါဟံၣ်အလီၢ်မံခးန့ၣ်လီၤ.

လၢအကမ့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအဖီခိၣ်တၢ်လိာ်ဘဉ်အဂီၢ်,တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖိးတၢ်မၤတခါကဘဉ်-

- မ့ၢ်တၢ်လိာ်ဘဉ်လၢတၢ်ကကူစါတၢ်ဆူးတၢ်ဆါတခါမ့တမ့ၢ်တၢ်ဘဉ်ဒိဘဉ်ထံးတခါ,
- မ့ၢ်တၢ်လၢအမၤအသးတမံၤဖီဒိတၢ်ထံၣ်န့ၣ်တၢ်ဆါဒီးတၢ်ကူစါယါဘျါဝဲဒၣ်ပုၤဆါအတၢ်အိၣ်သးတဖၣ်,
- အိၣ်လိၤလိၤဒီးကသံၣ်ကသီအတၢ်ဖိးတၢ်မၤအတီၤပတီၢ်လၢအဂ့ၤ
- တဘဉ်မ့ၢ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်မၤညီလီၤန့ၣ်တၢ်လၢပုၤဆါမ့တမ့ၢ်ပုၤဆါအကသံၣ်သရၣ်အဂီၢ်ဘဉ်,ဒီး
- မ့ၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟုကယၢ်အပတီၢ်လၢအဘဉ်လိာ်ဖိးဒုကတၢ်လၢပုၤဆါအဂီၢ်ဒိတၢ်ဆါတၢ်လၢပုၤဆါအတၢ်
ဆူးတၢ်ဆါအတၢ်အိၣ်သးအဖီခိၣ်ဒီးတဘဉ်မ့ၢ်ပုၤဆါအကျိၣ်စ့တၢ်အိၣ်သးမ့တမ့ၢ်ဟံၣ်ဖိဖိအတၢ်အိၣ်သး
န့ၣ်ဘဉ်

ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကွၢ်ထွဲကဟုကယၢ်န့ၣ်တၢ်ဟံၣ်အိၣ်ဒိ တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအဖီခိၣ်တၢ်လိာ်ဘဉ်န့ၣ်လီၤ.

5. ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ဆူးတၢ်ဆါတၢ်ကွၢ်ထွဲကဟုကယၢ်အဖီလစံၣ်

Spectrum Health ကဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟုကယၢ်ဆူ ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအတၢ်အိၣ်သးတဖၣ်လၢပုၤတဂၤစုာ်
စုာ်အဂီၢ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ကွၢ်တလီၤထီဒါအဝဲသ့ၣ်ဘဉ်န့ၣ်လီၤ.တၢ်မၤစၢၤအံၤတၢ်ကဟ့ၣ်လီၤအီၤဆူပုၤတဂၤစုာ်စုာ်လၢတ
အိၣ်ဒီးတၢ်ကွၢ်အဝဲသ့ၣ်အတၢ်သ့တၢ်ဘဉ်လၢတၢ်ကဟ့ၣ်တၢ်အလဲမ့တမ့ၢ်အတၢ်ကြးဘဉ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးလၢကျိၣ်စ့တၢ်
မၤစၢၤအဂီၢ်ဘဉ်န့ၣ်လီၤ.ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအတၢ်အိၣ်သးတဖၣ်န့ၣ်ဘဉ်တဘဉ်ကမ့ၢ်တၢ်အစၢၤလၢအကဲထီၣ်ခီဖျါသတူၢ်
ကလၢတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အတၢ်အိၣ်သးတခါနးထီၣ်အိၣ်ဘျီးဒီးတၢ်ဆါအပနီၣ်အဒိၣ်အမ့ၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.ဒီးဖဲတၢ်မ့ၢ်တကူ
စါယါဘျါအီၤတဘျီဃီန့ၣ်တၢ်အိၣ်သးအိၣ်အါလၢကဟံၣ်လီၤပုၤဆါလၢတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အတၢ်အိၣ်သးလၢအလီၢ်ပျံၤ,ဒုး
ကဲထီၣ်နီၣ်ခိအက့ၢ်အဂီၢ်တခါမ့တမ့ၢ်တမံၤမံၤဟးဂီၢ်တမၤလၢတၢ်န့ၣ်လီၤ. Spectrum Health တမၤတၢ်နီတမံၤ လၢ
အကကြီပုၤတဂၤစုာ်စုာ် လၢအတၢ်ကမၤန့ၢ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအတၢ်ကွၢ်ထွဲကဟုကယၢ်န့ၣ်ဘဉ်. ဒီးမ့ၢ်ဘဉ်တဲတုၤ အ
လၢာ်,ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကွၢ်ထွဲကဟုကယၢ်ကဘဉ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ထၢဖျိၣ်ဒုၢ်ကမ့ၢ်မ့တမ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်ဆိစ့လၢတၢ်မၤ
စၢၤအတၢ်ဖိးတၢ်မၤအဂီၢ်တချးတၢ်ကူစါယါဘျါစးထီၣ်အတၢ်မၤတံာ်တၢ်န့ၣ်ဘဉ်လီၤ.တၢ်အံၤဘဉ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါအီၤဆူညါလၢ
ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအ တၢ်ကူစါယါဘျါဒီး Active Labor Act (EMTALA) (ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအဟူးဂဲၤ အတၢ်သိၣ်တၢ်
သီ) ဖီလစံၣ်အပူၤအသိး န့ၣ်လီၤ.

6. ဖီလစံၣ်

6.1. တၢ်အိၣ်တၢ်ဆိးအတၢ်လိာ်ဘဉ်

လၢတၢ်ကဖီၣ်ဂၢ်ဃာ်ပတၢ်ပညိၣ်ကွၢ်စိလၢအမ့ၢ်တၢ်ကမၤဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ မၤဆူၣ်ထီၣ်တၢ်မ့ၢ်လၢဒီး
မၤပူၤဖျဲးသးသမူတဖၣ်အဂီၢ် Spectrum Health ကဟံၣ်ပနီၣ်တၢ်ဆိကမိဉ်န့ၣ်တၢ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆူပုၤပတံ

တၢ်စးကျဲးထုးထီၣ်လံာ်တီလံာ်မိတခါအံၤဘဉ်တဘဉ်တမ့ၢ်တၢ်လၢတၢ်မၤအီၤလၢစိၤအခဲအံၤလၢဘဉ်ဒီးတၢ်ကြးဆိကမိဉ်အဂ့ၢ်တချးတၢ်စးကျဲးထုးထီၣ်အီၤန့ၣ်
လီၤ.

ထိုက်တံလၢအအိၣ်ဆိးလၢပုၤတၢ်တၢ်မၤန့ၢ်တၢ်လၢအဂီၢ်အပူၤတဖၣ်လီၤ. တၢ်ကွၢ်မၤန့ၢ်တၢ်လီၤလီၤဆီဆီန့ၣ်က ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤဆူပုၤဆါတဖၣ်လၢအလိၣ်ဘၣ်ဂ့ၢ်အူမ့တမ့ၢ်တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအဖီခိၣ်တၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲက ဟ့ၣ်ကယၢ်အံၤမ့ၢ်တၢ်အိၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယၢ်အပူၤဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤ လၢအဂၤအလီၢ်ကဝီၤအပူၤအခါန့ၣ်လီၤ.

6.2. တၢ်ကွၢ်ဖျိၣ်

6.2.1. တချုးတၢ်မၤန့ၢ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအခါ, ပုၤဆါ, ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဒီး Spectrum Health တဖၣ်ထီၣ်န့ၣ် က ကွၢ်ဃုပုၤသၢဖုတဖုလၢအကဟ့ၣ်လီၤစၢၤတၢ်အလဲအကွၢ်အဂီၢ်လၢအဂ့ၢ်အခါဘၣ်တဖၣ်ခဲလၢဒ်တၢ်ရဲၣ် လီၤကွဲးဖျါအီၤလၢအဆၢဖိ 6.3. အပူၤဆူညါန့ၣ်လီၤ.

6.2.2. မ့တမ့ၢ်ဘၣ်လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢတၢ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်ဟံလံအီၤလၢတၢ်ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်အလဲလၢကျဲၤအ ဂၤတဘိအိၣ်ဟံလံဘၣ်ဒီး, တၢ်အံၤမ့ၢ်ဝဲဒၣ် Spectrum Health အဖီလစံၣ်လၢတၢ်ကဘၣ်ဟ့ၣ် တၢ်အလဲ ပွဲၤပွဲၤလၢတၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယၢ်လၢတမ့ၢ်ဂ့ၢ်အူမ့တမ့ၢ်တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအဖီခိၣ်တၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ် လၢအဟံဃုာ်ဘၣ်ဆၣ်တၢ်ဟံပနီၣ်ဃာ်အီၤထဲဒၣ်လၢတၢ်လဲၤခိဖျါအဂီၢ်တၢ်မၤကွၢ်, တၢ်ဃုသ့ၣ်ညါမၤလိ တဖၣ်အဂီၢ်, တၢ်ကယၢ်ကယဲမၤဂ့ၢ်ထီၣ်နီၣ်ခိတၢ်အိၣ်ဖျါအတၢ်မၤစၢၤလၢတၢ်ဃုထၢအီၤ, ဒီးဟၢဖၢအဖံးဘၣ် အတၢ်ကွဲးကါမၤဂ့ၢ်ထီၣ်အဂီၢ် တချုးတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤအဂီၢ်မ့တမ့ၢ်ဖဲစ့အတၢ်ဟံဖျါတခါတၢ်ဟ့ၣ် လီၤအီၤလၢညါန့ၣ်လီၤ.

6.2.3. ပုၤဆါ, ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်တဖၣ်လၢအန့ၣ်ဖျါထီၣ်အသးလၢအဝဲသ့ၣ်မ့ၢ်ပုၤလၢအဟ့ၣ်တၢ်အလဲတသ့မ့ၢ်လၢ ကျိၣ်စ့တၢ်ဂ့ၢ်အီၤမ့တမ့ၢ် Spectrum Health ထံၣ်ဝဲဒၣ်လၢမ့ၢ်ပုၤလၢအိၣ်ဒီးကျိၣ်စ့အတၢ် ဂ့ၢ်ကီၤလၢအ ဟ့ၣ်တၢ်အလဲတသ့တခါ, တၢ်ကဆုာ်ဃီၤအီၤဆူ Spectrum Health အပူၤတဂၤလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤဟံအီၤဒီး မူဒါဘၣ်ဘျီးဘၣ်ဒါလၢတၢ်ဂ့ၢ်ဒ်အံၤအဂီၢ်လၢအကကွၢ်သမံသမိးတၢ်ဂ့ၢ်အံၤဒ်အကြးဝဲဘၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ. Spectrum Health အပူၤတဂၤအံၤဘၣ်တဘၣ်ကမၤဝဲဒၣ် တၢ်ပ တံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤလၢတၢ်ဆါတံ အဂီၢ်ဖဲတၢ်န့ၣ်ဖျါသးလၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အလဲတသ့တန့ၢ်အိၣ်အခါန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါ, ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဘၣ်တဘၣ် တၢ်ကမၤအမၤပွဲၤကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအလံာ်ပတံထီၣ်တခါန့ၣ်လီၤ. ကျိၣ်စ့တၢ်ဟံဖျါတခါတၢ်ကလိၣ်ဟ့ၣ် ထီၣ်အီၤလၢတၢ်ကစဲၣ်ကွၢ်မၤလီၤတၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ်လၢလံာ်ပတံထီၣ်အပူၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. သန့ကတၢ်တသ့အီၤလၢတၢ်ကဆါတံဝဲဒၣ်တၢ်ကြး ဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးဝဲဒၣ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤ အဂီၢ်န့ၣ်ဘၣ်. လၢပုၤဆါ, ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်လီၤလီၤဆီဆီလၢတၢ်သ့ၣ်ညါဟံလံလၢအကြးဘၣ်ဝဲဒၣ်လၢကျိၣ်စ့ တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်ဒီးပုၤလၢတၢ်စဲၣ်ကွၢ်မၤလီၤတၢ်လံာ်အီၤန့ၣ်ဘၣ်တဘၣ်တၢ်ကထုးကွံာ်န့ၢ်အီၤဒီးတၢ်မၤလၢအက ဘၣ်မၤပွဲၤကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအလံာ်ပတံထီၣ်အကူၢ်တနီၤမ့တမ့ၢ်ဒီတခါန့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤအံၤအိၣ်လိၤလီၤဒီး Spectrum Health အဖီလစံၣ်ဒီးအတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. အဒိတၢ်အံၤဘၣ်တဘၣ်ဟံဃုာ် နီၣ်တဂၤလၢအမ့ၢ်ပုၤလၢအဟံာ်အသိးတၢ်အိၣ်မ့တမ့ၢ်လဲၤပူၤဟီၣ်ခိၣ်လၢတၢ်အိၣ်ဒီးအအိၣ်အဆိးအလီၢ်အကျဲ ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

6.2.4. ဖဲန့မ့ၢ်တတုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးကျိၣ်စ့အတၢ်ပတံထီၣ်အတၢ်ဟံပနီၣ်တဖၣ်အခါ, ပုၤဆါ, ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ကဘၣ်

တၢ်ဖဲးကျဲးထုးထီၣ်လံာ်တီၤလံာ်မိတခါအံၤဘၣ်တဘၣ်တမ့ၢ်တၢ်လၢတၢ်မၤအီၤလၢစိၤအခဲအံၤလၢဘၣ်ဒီးတၢ်ကြးဆိကမိၣ်အဂ့ၢ်တချုးတၢ်ဖဲးကျဲးထုးထီၣ်အီၤန့ၣ် လီၤ.

တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါအီၤလၢအကရဲၣ်ကျဲၤစ့တၢ်ဟ့ၣ်အလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤအိၣ်ဝဲဒၣ်လၢ [Spectrum Health Patient Responsible Balance Billing and Collection Policy](#) (ပုၤဆါအမူအဒါအတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်လၢာ်ဘျုးလၢစ့ဒီးတၢ်ထၢဖျိၣ်စ့အဖီလစံၣ်) ဒီးတၢ်ဘျုးတၢ်ထွဲဘၣ်ဃးလၢအပျဲပုၤဆါ,ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ကမၤန့ၣ်တၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၣ်တၢ်အပူၤဒီး,မ့တမ့ၢ်တၢ်က့ၤတၢ်အဘျုးအလဲၣ်လၢကျိၤကျဲၤအဂၢၢ်အဒိဒိသိးတၢ်မၤစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤလၢတၢ်ကဟ့ၣ်အီၤချ့ချ့,တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အဘျုးအလဲၣ်အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်,ဆူညါ.

6.2.5. ဖဲတၢ်အိၣ်သးမ့ၢ်ဖျါဝဲဒၣ်လၢကျိၣ်စ့အတၢ်ကီၤတၢ်ခဲအတၢ်န့ၣ်လီၤတဖၣ်တၢ်ကသုၤအီၤအခါန့ၣ်,ပုၤဆါ,ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဘၣ်တဘျုးတၢ်ကသံကွၢ်အီၤလၢကဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ဆီၣ်ထွဲအလံာ်တီၤလံာ်မိလၢတၢ်ဃုထီၣ်အီၤလၢလံာ်ပတံထီၣ်အပူၤ,မ့ၢ်ဝံၤလံာ်ပတံထီၣ်အံၤတၢ်ကသမံသမိးအီၤန့ၣ်လီၤ.

6.2.6. ပုၤဆါအစရီၤကဘၣ်တၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါအီၤဃုာ်ဒီးတၢ်ဆါတံာ်တစၢတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကထဲးဂံၢ်ထဲးဘါအဂ့ၢ်ကတၢ်လၢဒ်သိးတၢ်ကဒုးသ့ၣ်ညါပုၤဆါ,ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်လၢလံာ်ကွဲးလၢအဘၣ်ဃးဒီးတၢ်ဆါတံာ်တခါ(ဟံဃုာ်,ဖဲမ့ၢ်ဘၣ်ထွဲဘၣ်ဃး,တၢ်မၤစ့ၤလီၤပုၤတဂၤစုာ်စုာ်ကြးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘး)ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်ခိၣ်ထံးလၢတၢ်ဆါတံာ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

6.2.7. လံာ်တီၤလံာ်မိလၢအဘၣ်လိာ်ဖိးဒုဒီးဆီၣ်ထွဲတၢ်ဂ့ၢ်လၢလံာ်ပတံထီၣ်အဂီၢ်ခဲလၢတဖၣ်ကဘၣ်တၢ်ထၢဖျိၣ်မၤန့ၣ်အီၤလၢအအိၣ်လီၤလီၤဒီး [Record Management, Retention and Destruction Policy](#) (တၢ်မၤနီၣ်မၤဃါအတၢ်ရဲၣ်ကျဲၤပုၤဆါ,တၢ်ထၢဖျိၣ်ဟံဖျိၣ်ဒီးတၢ်မၤဟးဂီၢ်အဖီလစံၣ်) န့ၣ်လီၤ.

6.3. ပုၤသၢဖုတဖုအတၢ်ဟ့ၣ်န့ၣ်တၢ်အလဲၣ်အဂီၢ်ထံးတဖၣ်

တချုးလၢတၢ်ဃုန့ၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစ့ၤလီၤအခါ,ပုၤဆါ,ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဒီး [Spectrum Health](#) တဖၣ်ကမၤဝဲဒၣ် ပုၤသၢဖုတဖုအတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်အလဲၣ်အဂ့ၢ်အခါဘၣ်လၢအဟံဃုာ်,ဘၣ်ဆၣ်တမ့ၢ်ထဲ [Medicaid](#) ဒီးထၢန့ၣ်လီၤမံၤလၢ [Health Insurance Marketplace](#) (တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အတၢ်အုၣ်ကီၤ)အပူၤန့ၣ်လီၤ.

[Spectrum Health](#) ပၤဃာ်ခွဲးယာ်လၢတၢ်ကဃိထံသ့ၣ်ညါ,မၤလီၤတၢ်,သံကွၢ်သံဒီးဒီးဃုထီၣ်တၢ်ဖဲး တၢ်မၤလၢအဘၣ်ဃးဒီး-

- A. ကယံၢ်မ့ၢ်တၢ်န့ၣ်ဘျုးန့ၣ်ဖျိၣ်လၢကရၢသၢဖုတဖုအတၢ်အုၣ်ကီၤတခါလၢလံာ်အအိၣ်,
- B. ကယံၢ်မ့ၢ်တၢ်န့ၣ်ဘျုးန့ၣ်ဖျိၣ်လၢအအိၣ်ဟဲလၢကီၢ်စဲၣ်မ့တမ့ၢ်ကီၢ်စဲၣ်စၢဖျိၣ်တၢ်မၤစ့ၤလီၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်လၢပုၤဆါ,ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဘၣ်တဘျုးကကြးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးဝဲဒၣ်,
- C. ကယံၢ်မ့ၢ်တၢ်န့ၣ်ဘျုးန့ၣ်ဖျိၣ်လၢတၢ်ကရၢကရိဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်,ဒီး,မ့တမ့ၢ်
- D. သဲစးအတၢ်ဂ့ၢ်လၢတကတၢ်ဒီးဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစ့ၤလီၤမ့ၢ်စ့စရီၤတၢ်ဃာ်လီၤဘျုးလီၤတၢ်ဂ့ၢ်ကီၢ်အကျိၣ်အကျဲၤလၢခဲကတၢ်တခါန့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်လၢတၢ်ဂ့ၢ်အံၤအဃိ,ပုၤဆါ,ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်တဂၤကဘၣ်မၤပျဲၤကယံၢ်မ့ၢ်မူဒါခဲလၢလၢအအိၣ်လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢထးတခါလၢ

တၢ်စဲးကျဲးထုးထီၣ်လံာ်တီၤလံာ်မိတခါအံၤဘၣ်တဘျုးတၢ်လၢတၢ်မၤစ့ၤလီၤအဲၤအဲၤလၢဘၣ်ဒီးတၢ်ကြးဆိကမိၣ်အဂ့ၢ်တချုးတၢ်စဲးကျဲးထုးထီၣ်အီၤန့ၣ်လီၤ.

လ်အဖီလ်မုတမုာ်သူဘုာ်နီတဂါအတၢ်ထူးတၢ်တီၤလၢအအိၣ်ဝဲဒၣ်တချုးအကြးဘုာ်ဝဲဒၣ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါ, ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်တဂါမုာ်တဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတၢ်ဃုထီၣ်မုတမုာ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဂီၢ်လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢထးတဖၣ်အပူၤဘုာ်ဒီးဘုာ်တဘုာ်တၢ်ကသမၤဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့အတၢ်မၤစၢၤန့ၣ်လီၤ.

6.4. ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤလၢအအိၣ်ဝဲဒၣ်

Spectrum Health မၤလိၣ်ထီၣ်ဖးထီၣ်တ့ၢ်လံတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတဖၣ်ဒ်သိးအကမၤလိၣ်ထီၣ်ဒုးဟူထီၣ်တၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျဲၤဝဲဒၣ်ဒီးပုၤဆါတဖၣ်ဒီးကမုာ်တဖၣ်လၢအဘုာ်ထွဲဒီးကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအိၣ်ဝဲဒၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျဲၤအကျိၤအကွၢ်အံၤဟံၣ်ဘုာ်ဆၣ်တမ့ၢ်ထဲတၢ်ကျးလီၤတၢ်ပနီၣ်တဖၣ်လၢတၢ်ဆါဟံၣ်အဂီၢ်အူအဝဲၤကျိၤတခါစုာ်စုာ်အပူၤ, တၢ်တူၢ်လိာ်တြီန့ၣ်လီၤပုၤဆါအလီၢ်အကျဲတဖၣ်ဒီးကမုာ်အတၢ်လီၢ်လၢအဂၤတဖၣ်ဒီးန့ၣ်ဘုာ်. ဟံၣ်ဘုာ် တၢ်ဟံၣ်လီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ Spectrum Health အပုၤယဲၤဘျးစဲအပူၤ(လၢတၢ်ဂ့ၢ်ဒီးသန့ၤအသိးအိၣ်ဝဲဒၣ်ဖဲ အဆၢဖိ 6.5 အပူၤန့ၣ်လီၤ.) အမံၤညါ, Spectrum Health ကဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကွဲးဖျိၣ်လၢကျိၣ်လၢတၢ်ဖးအီၤသ့ညီညီဖိအပူၤလၢအဘုာ်ဃးဒီးအဝဲသ့ၣ်အကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအတၢ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအဖီလစံၣ်ဒ်တၢ်လၢအဘုာ်ထွဲဒီးတၢ်တူၢ်လိာ်ဒီးမုတမုာ်တၢ်ပျဲက့ၤလီၤပုၤဆါအကျိၤအကွၢ်န့ၣ်လီၤ. ဒ်န့ၣ်အသိးဟံၣ်ဘုာ်တဟ့ၣ်နီတဂါစုာ်စုာ်ဘုာ်ဒီးတၢ်မၤစၢၤလၢတၢ်ကမၤပျဲလံာ်ပတံထီၣ်အကျိၤအကျဲန့ၣ်လီၤ.

ပုၤဆါတဖၣ်ကဘုာ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါအီၤဒီးကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ကြးဘုာ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအဖီလစံၣ်လၢတၢ်ဆါကတီၢ်တခါလၢအစုၤကတၢ်အိၣ် ၁၂၀သီစးထီၣ်မုာ်န့ၣ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်စံၣ်လီၤလၢတၢ်ဆါဟံၣ်တၢ်အဘူး အလဲအတၢ်ဟံၣ်ဖျါအခိၣ်ထံးတဘျုးန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါအတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်လၢကတီၢ်လၢစုၤတဖၣ်ကကြးဘုာ်ဝဲဒၣ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဟံၣ်ထံးနီၤဖးအဂီၢ်လၢအစုၤကတၢ် ၂၄၀ သီ စးထီၣ်မုာ်န့ၣ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်စံၣ်လီၤလၢတၢ်ဆါဟံၣ်တၢ် အဘူးအလဲအတၢ်ဟံၣ်ဖျါအခိၣ်ထံးတဘျုး("တၢ်အံၤမ့ၢ်ဝဲလံာ်ပတံထီၣ်အဆၢကတီၢ်" န့ၣ်လီၤ. ဖဲ Spectrum Health မ့ၢ်ဒီးန့ၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအလံာ်ပတံထီၣ် တဘျုးဖဲလံာ်ပတံထီၣ်အဆၢကတီၢ်အဘုာ်အတီၤန့ၣ်, လံာ်ပတံထီၣ်အံၤတၢ်မၤပျဲအီၤဝဲဒၣ်ခဲလၢကတီၢ်, တမ့ၢ်ခဲလၢကတီၢ်ဘုာ်သန့ၤက့, အကဆိကတီၢ်ကွၢ်တၢ်ထၢဖျိၣ်စ့အတၢ်မၤတခါလၢလံာ်တုၤလီၤလၢတၢ်မၤတၢ်ဆါတဲာ်တခါလၢအဘုာ်ထွဲဒီးကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဝဲတစုၤန့ၣ်လီၤ.

ပုၤဟ့ၣ်တၢ်ကူစါယါဘျါလၢအတသ့ဝဲဒၣ် Spectrum Health ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ကြးဘုာ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအဖီလစံၣ်ဒီးအကျိၤအကျဲန့ၣ်ဘုာ်တဘုာ်တဟ့ၣ်လီၤပုၤဆါတဖၣ်ဒီးတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတနီၤန့ၣ်လီၤ. လၢပုၤကူစါယါဘျါတၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤအမံၤစရီအဂီၢ်, ဝံသးစူၤကွၢ်ဘုာ်စရီလၢတၢ်မၤသီထီၣ်အီၤလၢခံကတၢ်တခါ [လံာ်ဘျးစဲ A](#), ကဘုာ်တၢ်မၤသီထီၣ်အီၤလၢအဆၢကတီၢ်ဘုာ်ဘုာ်ဖဲတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်ဆီတလဲအသးအခါန့ၣ်လီၤ.

ပုၤဆါလၢအဒီးန့ၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟုကယာ်ဖဲတၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအလီၢ်တဖၣ်လၢ National Health Service Corps ("NHSC") မုတမ့ၢ် Michigan State Loan Repayment Program ("MSLRP") ဟ့ၣ်တၢ်ပျဲအာၣ်လီၤတူၢ်လိာ်အီၤန့ၣ်ကဘုာ်တၢ်သမံသမိးတၢ်လၢကျိၣ်စ့အတၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်လၢအဒီးသန့ၤထီၣ်လၢ NHSC

တၢ်ဖဲးကျိးထူးထီၣ်လံာ်တီလံာ်မိတခါအံၤဘုာ်တဘုာ်တမ့ၢ်တၢ်လၢတၢ်မၤအီၤလၢစိၤအခဲအံၤလၢဘုာ်ဒီးတၢ်ကြးဆိကမိၣ်အဂီၢ်တချုးတၢ်ဖဲးကျိးထူးထီၣ်အီၤန့ၣ်လီၤ.

အတတ်လိပ်ဘတ်တဖန်လအဘဉ်းဒီးကျိန်စုတ်ဟဲန့ဒီးဟံန့ဖိယိဖိအနီဂံန့လီၤ. တံတဟံထံနီဖးသမံသ မိးတံလတံဂံ လအဂအဖိခိန့န့ဘဉ်.

6.5. ကျိန်စုတ်မၤစၢၤအတတ်ထံန့ညါဒီးတံပတံထီၣ်အကျိၤအကွၢ်

ကျိန်စုတ်မၤစၢၤအတတ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအကျိၤအကွၢ်အဖိတၢ်မ့ၢ်တံကဆၢတံမ့ၢ်ပုၤဆါ, ပုၤအုၣ်ကီၤတံအ တံသ့တံဘဉ်လအကဟ့ၣ်တံန့န့လီၤ.

ကျိန်စုတ်မၤစၢၤအတတ်ကြးဘဉ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအဖိလစံၣ်အလံာ်ကွဲးဒိလတလိၣ်ဟ့ၣ်အပူၤတဘျီ, ဃုာ်ဒီးကတီၢ် အံၤ [ကျိန်စုတ်မၤစၢၤ အလံာ်ပတံထီၣ်](#) ဒီးဖိလံာ်အတတ်ကွဲးဖိၣ်လတံကွဲးလီၤဟံအီၤလၢကျိၢ်လတံဖးအီၤသ့ညီညီ ဖိတဖန်ကအိၣ်ဝဲဒၣ်ဖဲ Spectrum Health အတတ်လီၤတံကွဲးလဲၣ်အပူၤလီၤ, အိၣ်ဝဲဒၣ်ဖဲ

<https://www.spectrumhealth.org/affording-care/financial-assistance> ခီဖျိတံကိးလီတဲစိဆူ (800) 968.0145 မ့တမ့ၢ်ဆုၢ်အံၤမ့ၢ်လ်FinancialCounseling@spectrumhealth.org. လံာ်ကွဲးဒိအပူၤတအိၣ်တခါ အိၣ်စ့ၢ်ကိးဝဲဒၣ်ဖဲ <https://www.spectrumhealthlakeland.org/patient-visitor-guide/patient/billing/financial-assistance>, ခီဖျိတံကိးလီတဲစိဆူ (844) 408.4103 မ့တမ့ၢ်ဆုၢ်အံၤမ့ၢ်လ် SHLfinancialcounseling@spectrumhealth.org.

ပုၤတဂၤလံာ်လံာ်ကလိၣ်မၤပုၤကျိန်စုတ်မၤစၢၤအလံာ် ပတံထီၣ် တခါ ဒီးဟ့ၣ်ထီၣ်တံဂံတံကျိၤဆူ Spectrum Health လတံသ့ထီၣ်အီၤဒဲတံလအဘဉ်ထွဲဒီးလံာ် ပတံထီၣ်န့န့လီၤ. Spectrum Health ဆၢတံဝဲဒၣ်ကျိန်စုတ်မၤစၢၤလအဒိးသန့ၤ ထီၣ်သးလကျိန်စုတ်ကီၤတံခဲ အ တံန့န့လီၤ တဖန်လတံဟံလီၤဃာ်လၢ အဆၢဖိ 6.6. အဖိခိန့န့လီၤ. Spectrum Health ကလိၣ်ဘဉ် ဘူးလဲအလံာ်က့တ ဖန်, ကီၢ်စံၣ်စၢၤဖိၣ်တံဟ့ၣ်ကဒါတံဟဲန့အခါအသ့အလံာ်ကွဲးဒိတဖန်န့န့လီၤ. ဒီးကလိၣ်ဘဉ် စ့ၢ်ကိးလံာ်ကွဲးဒိလအ မ့ၢ်တံဟဲန့လအဂတဖန်, တံအုၣ်သးဘဉ်ထွဲဒီးနတံစုၤလီၤခိၣ်ခိၣ်တဖန်လတံဟံဖျါထီၣ် အီၤလၢလံာ်ပတံထီၣ်အ ပူၤန့န့လီၤ. စဲးဖိကဟ့ၣ်ဒီးကမျါတံကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါလအဂဒဲဒိးဒီးလံာ်တြိာ် ဘဉ် ဃးဒီးတံလိးက့ဒုၣ်ကမံတန့ၢ် တသ့လၢ, တံသံတံပုၤအတံမၤနီၣ်မၤဃါတဖန်, တံစုၤလီၤခိၣ်ခိၣ်အလံာ်တြိာ်တဖန် ကဘဉ် တံသ့အီၤလၢတံက မၤစၢၤတံချ့ဒီးတုၤလီၤတီၤလီၤလၢတံကထံန့ညါပုၤဆါတဖန်လအကြးဘဉ် တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးဝဲဒၣ်လတံမၤစၢၤအဂီၢ်ဖဲအဝဲသ့ဟ့ၣ်ထီၣ်တံဂံတံကျိၤလၢလံာ်ပတံထီၣ်အဂီၢ်အလၢအပုၤ မ့ၢ်တံသ့အခါန့န့လီၤ. မ့တမ့ၢ်ဒဲဒိးအဝဲ သ့ၣ်ကန့ၢ်တံဂံတံကျိၤလၢလံာ်ပတံထီၣ်ဘဉ်တဖန် လၢခိၣ်ဖူ ထၢၣ် အပူၤဒီးဒဲဒိးတံကဟံထံနီၤဖးတံသ့တံဘဉ်လၢ တံကဟ့ၣ်ကဒါတံလံာ်ဘျီလံာ်စ့ၢ်လၢတံအိၣ်သးလီၤခိၣ်တဖန် အပူၤန့န့လီၤ.

ဖဲတံမ့ၢ်သ့ဝဲဒၣ်ဖဲဖိကဟ့ၣ်လအကမၤစၢၤတံဃုာ်ဒီးတံကြးဘဉ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးလတံတယာ်ဆိဟ အီၤအခါ တံန့န့တံကသ့အီၤလၢတံကမၤန့ၢ်တံဂံတံကျိၤလၢလံာ်ပတံထီၣ်လအဘဉ်ထွဲဒီးလံာ်ပတံထီၣ်န့န့ လီၤ. တံကြးဘဉ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးလတံတယာ်ဆိဟတံကဘဉ်တံဟ့ၣ်လီၤအီၤဆူပတံထီၣ်တံတဖန် လတံဟံဂံဟံကျါလၢ အဟ့ၣ်ဒုၣ်ကမံတန့ၢ်လၢတံဒိသ့, ပုၤသံလအဟီၣ်ခိၣ်ခိၣ်တဖန်, အဟံပုၤ အဃီတအိၣ်ဒဲဒိးအိၣ်ကဒု အတံကွဲးနီၣ်ကွဲးအတံဟံဖျါအသိးမ့တမ့ၢ်တံဂံအဂၤလၢတံတုၤလံာ်အီၤသ့တဖန်န့န့ လီၤ. ပုၤပတံထီၣ်တံ တဖန် ကဃုကညးအီၤလၢကမၤစၢၤဒီးမၤသကိးတံလတံပတံထီၣ်တံလတံန့ၢ်ဘျီန့န့ဖျိပုၤ လၢပုၤသၢဖုတဖုလအမ့ၢ်ပုၤ

တံစဲးကျဲးထုးထီၣ်လံာ်တီလံာ်မိတခါအံၤဘဉ်တဘဉ်တမ့ၢ်တံလတံမၤစၢၤအီၤလၢစိအဲအံၤလၢဘဉ်ဒီးတံကြးဆိကမိၣ်အဂ့ၢ်တချုးတံစဲးကျဲးထုးထီၣ်အီၤန့န့ လီၤ.

ဟ့ၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤ, ကီၤစဲၣ်ပဒိၣ်, ကီၤစဲၣ်စၢဖျိၣ်ပဒိၣ်မ့တမ့ၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢအဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်လၢအဂၤတဖၣ်အအိၣ်ဒ်တၢ်တဲၤဖျါတၢ်လၢအဆၢဒိၣ် 6.3 လၢထးအသိးန့ၣ်လီၤ.

Spectrum Health ကမၤခၢၣ်စးတၢ်လၢတၢ်ကဆၢတၢ်ကျိၣ်စ့အ တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ကြးၤဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးဆူတၢ်ကရၢကရိမၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဒ်သိးတၢ်ကပဒိၣ်ပဒိၣ်စးတၢ်မၤတၢ်ခံၣ်ဒ်သိးသိးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကရၢကရိမၤသကိးတၢ်တဖၣ်ကသုၣ်ဒ်ဖီလစံၣ်တခါအံၤအတၢ်န့ၣ်လီၤလၢတၢ်မၤအကိၢ်အစီအတၢ်ပနီၣ်တဖၣ်အဂီၢ်, မ့တမ့ၢ်ပုၤကမ့ၢ်လၢအဝဲသ့ၣ်မၤန့ၢ်တၢ်အန့ၣ်ဆၢၣ်, ကဘၣ်တုၤထီၣ်တၢ်လိၣ်ဘၣ်အပတီၢ်အဖုၣ်ကတၢ်တဖၣ်လၢပလံာ်ပတံထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲတၢ်မၤခၢၣ်စးန့ၢ်တၢ်မ့ၢ်ကဲထီၣ်အခါ, Spectrum Health ကသမံသမိးက့ၢ်တၢ်ကရၢ ကရိလၢအဆၢတၢ်တၢ်အလံာ်တီလံာ်မိတဖၣ်လၢတၢ်အဆၢကတီၢ်ဘၣ်ဘၣ်ဒ်သိးတၢ်ကမၤလီၤတၢ်တၢ်လူၤဟံၣ်ထွဲဒ်ဖီလစံၣ်တခါအံၤန့ၣ်လီၤ.

ပုၤဆါတဖၣ်လၢအဒိးန့ၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဖဲတၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်ဖဲတၢ်မၤအလီၢ်တဖၣ်လၢ National Health Service Corps (“NHSC”) မ့တမ့ၢ် Michigan State Loan Repayment Program (“MSLRP”) ဟ့ၣ်တၢ်ပျဲအၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်အီၤန့ၣ်ကသုၣ်ဒ်ကတီၢ်အံၤ [ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအလံာ်ပတံထီၣ်လၢ NHSC တၢ်လီၢ်တဖၣ်အဂီၢ်လီၤ](#). ပုၤပတံထီၣ်တၢ်တဖၣ်လၢအဒိးန့ၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဖဲ NHSC မ့တမ့ၢ် MSLRP အလီၢ်တဖၣ်တလိၣ်ပတံထီၣ်ဒ်တၢ်န့ၢ်ဘျးန့ၢ်ဖျိၣ်လၢပုၤသၢဖုတဖုလၢ အမ့ၢ်ပုၤဟ့ၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤ, ကီၤစဲၣ်ပဒိၣ်, ကီၤစဲၣ်စၢဖျိၣ်ပဒိၣ်မ့တမ့ၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢအဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်တဖၣ်အအိၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

6.6. ကျိၣ်စ့တၢ်ကီၤတၢ်ခဲအတၢ်န့ၣ်လီၤအတၢ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးတဖၣ်

ထဲဒ်ပုၤဆါတဖၣ်လၢအဒိးန့ၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဖဲတၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်ဖဲတၢ်မၤအလီၢ်တဖၣ်လၢ National Health Service Corps (“NHSC”) မ့တမ့ၢ် Michigan State Loan Repayment Program (“MSLRP”) ဟ့ၣ်တၢ်ပျဲအၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်အီၤအမဲာ်ညါ, လၢတၢ်ဆၢတၢ်လီၤကျိၣ်စ့အတၢ်မၤစၢၤအတၢ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအဂီၢ် Spectrum Health ကပဲာ်ထံနီၤဖးပုၤဆါ, ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်အတၢ် သ့တၢ်ဘၣ်လၢအကဟ့ၣ်ကဒါစ့လၢ Spectrum Health ဟ့ၣ်ဟံၣ်န့ၢ်အီၤလၢတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲတၢ်မၤလၢတၢ်ယုထီၣ်မ့တမ့ၢ်ဖဲအပူၤကွၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤန့ၣ်လီၤ. Spectrum Health ကပဲာ်ထံနီၤဖးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်ဒ်သိးလၢလၢာ်-

- တၢ်ဟဲန့ၣ်အပတီၢ်တဖၣ်
- အကျိၣ်အစုတၢ်ထူးတၢ်တီၤအလုၢ်အပုၤ
- တၢ်ဖဲတၢ်မၤအတၢ်အိၣ်သး
- မူဒါဘၣ်ဃးဒီးကျိၣ်စ့လၢအဂၤတဖၣ်
- တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အစုစရိအနီၢ်ဂံၢ်နီၢ်ဒွဲဒီးအဘျီ

တၢ်ကမၤန့ၢ်ခဲဒုးတၢ်အတၢ်ဟံၣ်ဖျါတခါလၢတၢ်ကဟံၣ်ဂၢ်ဟံၣ်ကျဲၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်အဂီၢ်လီၤ. Spectrum Health ကသုၣ်ဒ်ကတီၢ်အံၤ U.S. ကီၤစဲၣ်စၢဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယာ်အတၢ်န့ၣ်ကျဲၤတဖၣ်(FPG)ဒ်ဂံၢ်ထံးတခါလၢကျိၣ်စ့တၢ်ပဲတၢ်စးကျဲးထူးထီၣ်လံာ်တီလံာ်မိတခါအံၤဘၣ်တဘၣ်တမ့ၢ်တၢ်လၢတၢ်မၤအီၤလၢစိၤအဲအံၤလၢဘၣ်ဒီးတၢ်ကြးၤဆိကမိၣ်အဂ့ၢ်တချုးတၢ်စးကျဲးထူးထီၣ်အီၤန့ၣ်လီၤ.

နှင့်အတူကြားဘက်တုထိုင်ထိုင်ဘေးဝဲဒ်တတ်ပန်တဖန်အင်္ဂါနဲ့လီ။ စုတတ်ဟဲနဲ့လအဘက်လိာ်သးဒီးတတ်ပန်တဖန်လအတတ်ကထူးသံကွာ်ကယ်မုာ်ကျိာ်စုအမူအဒါ(တတ်ကွာ်ထွဲကဟုကယာ်ကလီ)လအနီဂုာ်နီဒူး,လကျဲအဂါတဘိတတ်ဒီးနုာ်တတ်အလဲကမုာ်ဝဲဒ် တတ်ဖျိာ်တတ်ယာ်၂၅၀မူးကယာ် ဒ်ကတီာ်အံၤ FPG အတတ်ပန်အသိး (ကွာ်ဘက် <https://aspe.hhs.gov/poverty-guidelines> ကတီာ်အံၤတတ်နဲာ်ကျဲတဖန်)လအတတ်ထူးထိုင်ရလီ။ အီၤကိးနံာ်ဒီးခီဖျိာ်ဝဲကျဲလအတတ်အိာ်ဆူာ်အိာ်ချ့ဒီးပုၤကူပုၤကညီအတတ်မၤစၢၤအတတ်ဖိးတတ်မၤတဖန်နဲ့လီ။

ပုၤဆါတဖန်လအဒီးနုာ်တတ်ကွာ်ထွဲကဟုကယာ်ဖဲတတ်ကူစါယါဘျါတတ်ဖိးတတ်မၤအလီၤတဖန်လၢ National Health Service Corps (“NHSC”) မုတမုာ် Michigan State Loan Repayment Program (“MSLRP”)ဟ့ာ်တတ်ပျဲအာ်လီၤတူာ်လိာ်အီၤလအမုာ်ပုၤအိာ်လအတတ်ဖျိာ်တတ်ယာ်ပတီၤပတီၤ ၂၅၀ မူးကယာ်တဖန်(တတ်ထံာ်အီၤလၢ လူးခဲလၢထးအလံာ်အကူာ်အပူၤ)ကဒီးနုာ်တတ်ထူးသံကွာ်ကယ်မုာ်ကျိာ်စုအမူအဒါ(တတ်ကွာ်ထွဲကဟုကယာ်ကလီ)လအတတ်မၤစၢၤအတတ်ဖိးတတ်မၤလအဒီးနုာ်ဘက်ဝဲဒ်လၢ NHSC မုတမုာ် MSLRP အာ်လီၤတူာ်လိာ်အလီၤအကျဲလအအိာ်လီၤလီၤဒီးတတ်ထူးစုၤလီၤနုာ်တတ်အပူၤ လအဒီးသန့ထီာ် လၢပုၤတဂၤအတတ်ဟဲနဲ့အတတ်ရဲာ်တတ်ကျဲအပူၤနဲ့လီၤ.မုာ်ဒ်န့ဒီး,တတ်ထူးစုၤလီၤနုာ်တတ်အပူၤလအဒီးသန့ထီာ်လၢပုၤတဂၤအတတ်ဟဲနဲ့(စရီလအနဲာ်ဖျါအလဲလအတတ်မၤစၢၤအတတ်ဖိးတတ်မၤတဖန်အင်္ဂါ)နဲ့တတ်တသူအီၤဘက်.

ကျိာ်စုတတ်မၤနီာ်မၤယါလအဘက်ထွဲဒီးပုၤဆါ,ပုၤအူာ်ကီၤတတ်အဟံာ်ပီတတ်ဟဲနဲ့စုာ်ကိးကဘက်တတ်ယုအီၤလီၤ. တတ်အံၤတမုာ်တတ်ကဟ့ာ်လီၤမုဒါဆူပုၤသၢဖုတဖုအင်္ဂါဘက်.သနာ်ကွာ်မုာ်တတ်ကဆါတတ်မုာ်တတ်သ့ာ်တဖန်အံၤမၤဘက်ဒီပုၤပတံထီာ်တတ်အကျိာ်စုတတ်အိာ်သးလီၤလီၤလၢကျဲဒ်လဲာ်နဲ့လီၤ. ဟံာ်ဖိးပီဖိ,ဒ် United States Census Bureau (ကီၤစဲာ်စၢၤဖျိာ်ထံ ဖိကီၤဖိအနီၤဂံၢ်စရီအဝဲကျဲၤ)ဟံာ်ပန်ယာ်ဝဲအသိး, မုာ်ပုၤဟံာ်ဖိးပီဖိတကရူၤလအအိာ်ဒီးပုၤခံမု တမုာ်အါနုာ်ခံဂၤလအဘက်ထွဲ လိာ်အသးခီဖျိာ်တတ်အိာ်ဖျဲာ်,တတ်ဖျိာ်သး, တတ်လုာ်ဖိ မုတမုာ်လကျဲအဂါတဘိအိာ်ဆိးတပူၤယီ(တမုာ်ဘူးတံာ်,အဒိဒ်သိးတံၤသကိးအိာ်လၢဟံာ်တဖျါာ်ယီ,တတ်တဒူးယုာ်ဘက်),ကယာ်မုာ်ပုၤလအဘက်ထွဲဘက်ယးလိာ်သးတဖန်လအအိာ်ဆိးလၢဟံာ်တဖျါာ်ယီအပူၤနုာ်တတ်ဆိကမိာ်အီၤဒ်ပုၤဟံာ်ဖိးပီဖိတဒူာ်ယီနဲ့လီၤ. Spectrum Health တဆိကမိာ်ပုၤတဂၤဘက်တဂၤလအအိာ်ဆိးလၢဟံာ်တဖျါာ်ယီနဲ့ဘက်. သနာ်ကွာ်ဆိကမိာ်လီၤဆီအီၤဒ်တတ် ဆိာ်ထွဲထဲတဂၤဒ်ဟံာ်ဒူာ်တဒူာ်လၢ အဟံာ်ဖျိာ်ထီာ်အသးနဲ့လီၤ.တစါတလီၤတတ်အိာ်ဆိးအတတ်အိာ်သးတမုာ်လအတတ်ဆူးတတ်ဆါအတတ်ဂုာ်ကီၤအယိစုာ်ကိးတတ်တသူအီၤဘက်နဲ့လီၤ.

ပုၤဆါတဂၤတတ်ဆူးတတ်ဆါ,အသကဲာ်ပဝးဒီး,မုတမုာ်ပုၤဂုာ်ဝီအတတ်စံာ်စိနုာ်တတ်ကဆိကမိာ်ယုာ်အီၤလအတတ်သမံသမိးဝဲဒ်တတ်ဟ့ာ်တတ်အလဲအတတ်သ့တတ်ဘက်အင်္ဂါနဲ့ဘက်.

တတ်စဲးကျဲးထူးထီာ်လိာ်တီၤလံာ်မိတခါအံၤဘက်တဘက်တမုာ်တတ်လအတတ်မၤအီၤလၢစိၤအဲအံၤလၢဘက်ဒီးတတ်ကြးဆိကမိာ်အဂုာ်တချူးတတ်စဲးကျဲးထူးထီာ်အီၤနဲ့လီၤ.

6.7. တၢ်ဒ်သိးလိာ်သး

လၢတၢ်ကမၤလီၤတၢ်တၢ်သ့ဝဲဒ်ဖိလစံာ်တခါအံၤဒ်သိးသိးလၢ Spectrum Health အပူၤအဂီၢ်, တၢ်လၢလၢ်ကဘၣ်တၢ်စူးကါအီၤ လၢကယၢ်မ့ၢ် Spectrum Health တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤအလီၢ် အကျဲလၢအကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ-

- A. တၢ်အပူၤခဲလၢကဘၣ်တၢ်ကွဲးနီၣ်ဃာ်အီၤလၢပုၤဆါအစရီၤအပူၤလၢအအိၣ်လိၤလိၤဒီးပတီၢ်မ့ၢ်တၢ်ဃုတၢ်အပူၤအကျိၤအကွၢ်ခဲလၢန့ၣ်လီၤ.ဖဲတၢ်အပူၤတဖၣ်မ့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်အခိၣ်ထံးလၢတၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်အပူၤစရီၤဒီးတၢ်ထၢဖျိၣ်အတၢ်မၤနီၣ်ဃာ်တၢ်အတၢ်ပညိၣ်တဖၣ်အဂီၢ်ဘၣ်ဆၣ်,တၢ်အပူၤကလံၤ(လၢတၢ်တဃုအီၤ),ကမ့ၢ်ဝဲဒ်ဂံၢ်ခိၣ်ထံးတၢ်ဟံၣ်ဖျါအယုၤနံးလၢတၢ်ထီၣ်ဒွဲးကျိၣ်စ့အတၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
- B. တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ်"တၢ်တဆိတလဲအကလုာ်"ဒ်သိးအပူၤကလီၤစ့ၤအဂီၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.
- C. "ပုၤစဲၣ်နီၤအတၢ်မၤဘျူးမၤဖျိၣ်လိာ်သး"န့ၣ်တၢ်တသ့အီၤဘၣ်.
- D. Spectrum Health တကွၢ်တလီၤထီၣ်ဒါတၢ်လၢ အမ့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်ဒ်သိး ကလုာ်ဒုၣ်,ဖံးညၣ်အလွၢ်, ထံဖိကီၢ်ဖိအခိၣ်ထံးခိၣ်ဘိ, တၢ်ကဲထံဖိကီၢ်ဖိ,သ့ၣ်ထံး,တၢ်ဘျုးတၢ်ဘါ, သးနံၣ်,နီၢ်ခိၣ်သးကွၢ်ဂီၤတလၢတပဲၤတဆူၣ်တချ့, ထံဂ့ၢ်ကီၢ်သဲးတၢ်စူၢ်တၢ်နာ်တဖၣ်,သ့ၣ်ထံးတၢ်ပလၢဘၣ်အိၣ်ဖျါဒီးတၢ်ထီၣ်ပုၤမ့ၢ်တမ့ၢ်မုၢ်ကနီၤဖိသ့ၣ်ခွါတၢ်အိၣ်သးမ့ၢ်တမ့ၢ်ဟံၣ်ဖိဖိအတၢ်အိၣ်သးန့ၣ်လီၤ.
- E. ပုၤဆါလၢအတုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်လၢအအိၣ်လၢဖိလစံာ်အပူၤန့ၣ်ဒီးပုၤလၢတၢ်အာ်လီၤတူၢ်လိာ်အီၤလၢကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤအဂီၢ်ကကြၢးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးဝဲဒ်လၢဂ့ၢ်ဂီၢ်အူမ့ၢ်တမ့ၢ်တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအဖိခိၣ်တၢ်လိာ်ဘၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟုကယၢ်လၢအပူၤတအိၣ်အခါဖဲတၢ်အာ်လီၤတူၢ်လိာ်အဆၢကတီၢ်လၢတၢ်ကွဲးပျါအီၤဖဲအဆၢဖိ 6.9.အပူၤန့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်လၢ Spectrum Health တဃုတၢ်အပူၤအဂီၢ်ဂီၢ်နီၢ်ဒွဲးတခါလၢလၢ လၢပုၤဆါလၢအကြၢးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးဝဲဒ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤလၢဖိလစံာ်တခါအံၤအဖိလၢအယိ, Spectrum Health အံၤကလူၤဟံၣ် "ပတီၢ်မ့ၢ်အပူၤ"အတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်ဒီးဒ်န့ၣ်အသိး ကလူၤဟံၣ်တၢ်ဆါဟံၣ်လၢအဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်အတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်ဃုတၢ်အပူၤအိၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.

6.8. လံာ်ပတံထီၣ်တၢ်အာ်လီၤတူၢ်လိာ်အကျိၤအကွၢ်

- 6.8.1. ကယၢ်မ့ၢ်တၢ်ဆၢတံာ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်ကဘၣ်တၢ်အာ်လီၤဟ့ၣ်တၢ်ပျဲခိၣ်ပုၤတဂၤလၢလၢအကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲဒ်တၢ်ကွဲးပျါထီၣ်အီၤလၢကျိၣ်စ့အတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ကြၢးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအကျိၤအကျဲတဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.
- 6.8.2. လံာ်တီၢ်လံာ်မိဆိၣ်ထွဲတၢ်ကဘၣ်ပိာ်လိာ်အသးအခဲဒီးတၢ်ဆၢတံာ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤခဲလၢအဂီၢ်ဒီးကဘၣ်တၢ်ဟံးန့ၢ်အီၤဒ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဘၣ်ထွဲလၢအဆၢဒိၣ် 6.2.7လၢထးအိၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.

တၢ်စဲးကျဲးထူးထီၣ်လံာ်တီၢ်မိတခါအံၤဘၣ်တဘၣ်တမ့ၢ်တၢ်လၢတၢ်မၤအီၤလၢဖိလစံာ်အံၤလၢဘၣ်ဒီးတၢ်ကြၢးဆိကမိၣ်အဂ့ၢ်တချ့တၢ်စဲးကျဲးထူးထီၣ်အီၤန့ၣ်လီၤ.

6.9. တ်အာ်လီဟ့ၣ်တ်ပျဲအဆာ်ကတီၢ်

ကယံၣ်မ့ၢ်ကျိၣ်စ့တံၢ်မၤစၢၤအလံာ်ပတံၢ်ထီၣ်အတံၢ်အာ်လီဟ့ၣ်တ်ပျဲလၢတံၢ်မၤအီၤလၢကျိၣ်စ့တံၢ်မၤစၢၤအတံၢ် ကြးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအဖီလစံာ်အဖီလန့ၣ်အသးသမူကအိၣ်ဝဲဒၣ်လၢတံၢ်ဆၢကတီၢ်အစ့ၤကတံၢ်အသီ ၉၀ အဂီၢ်ဒီးဟံၣ်ဃုာ်ဂီၢ်အူမ့တမ့ၢ်တံၢ်ဆူးတံၢ်ဆါအတံၢ်လိာ်ဘၣ်အဖီခိၣ်တံၢ်ကွဲၤထွဲကဟ့ၣ်ကယံၣ်လၢအကအိၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ် န့ၣ်လီၤ. ကျိၣ်စ့တံၢ်အိၣ်သးအပူၤတံၢ်ဆီတလဲအသးတခါမ့တမ့ၢ်တံၢ်ကြးဘၣ်တုၤထီၣ်ဘးလၢပုၤသၢဖုတဖုဟ့ၣ်န့ၢ် တံၢ်အလဲအါထီၣ်အဖီခိၣ်တံၢ်အံၤကဆီတလဲတံၢ်အာ်လီဟ့ၣ်တ်ပျဲအတံၢ်ဆၢကတီၢ်ဒီးကလိာ်ဘၣ်တံၢ်သမံသမိး ဟံၣ်ထံနီၤဖးတံၢ်ဆူညါန့ၣ်လီၤ.

6.10. တံၢ်ပတံသကွဲၤကညးအကျိၣ်အကွဲၤ

ပုၤတဂၤလၢအဘၣ်တံၢ်သမၤအီၤဒီးကျိၣ်စ့တံၢ်မၤစၢၤလၢတံၢ်ဟ့ၣ်လီၤတံၢ်မၤစၢၤအဖီလစံာ်အဖီလဟ့ၣ်ထီၣ်တံၢ် ကွဲၤသမံသမိးကဒါက့ၤတံၢ်လၢတံၢ်ဆၢတံၢ်အဂီၢ်သ့ဝဲလီၤ. တံၢ်ကွဲၤသမံသမိးကဒါက့ၤတံၢ်ကဘၣ်တံၢ်မၤအီၤလၢပုၤ အိၣ်ဒီးတံၢ်စိတံၢ်ကမိၤလၢခံတပတီၢ်အတံၢ်အာ်လီဟ့ၣ်တ်ပျဲအဂီၢ်လီၤ. တံၢ်ပတံသကွဲၤကညးလၢအလဲတလၢ ကွဲၤတံၢ်ပၤဆုၤရဲၣ်ကျဲၤအပတီၢ်လၢအအိၣ်လၢ ပုၤဆါအကျိၣ်စ့ဂီၢ်ဝီ န့ၣ်ကဘၣ်တံၢ်လဲၤစိာ်အီၤဆူ Spectrum Health အပုၤတဖုလၢအမ့ၢ်ခိၣ်ကျိၣ်ဖးဒိၣ်တဖၣ်လၢအဘၣ်တံၢ်ဃုထၢထီၣ်အီၤခီဖျိ Spectrum Health မ့တမ့ၢ် အဝဲသ့ၣ်အခါစးဃုထၢထီၣ်ဝဲဒၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

6.11. တံၢ်ကျဲးစးထၢဖျိၣ်က့ၤဖဲတံၢ်မၤသးလၢတဟ့ၣ်ကဒါတံၢ်အဘူးအလဲ

ဖဲတံၢ်အိၣ်သးလၢပုၤဆါတဂၤ, ပုၤအုၣ်ကီၤတံၢ်တဂၤတပတံၢ်ထီၣ်မ့တမ့ၢ်တကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးကျိၣ်စ့တံၢ်မၤစၢၤလၢဖီလ စံာ်တခါအံၤအဖီလဘၣ်အခါန့ၣ်, Spectrum Health ဘၣ်တဘၣ် ကမၤဝဲဒၣ်တံၢ်ထၢဖျိၣ်ဂီၢ်ဝီတံၢ်ဟံးအရ့ တဖၣ် ဖဲတံၢ်အိၣ်သးလၢတံၢ်ဟ့ၣ်တံၢ်အဘူးအလဲအခါန့ၣ်လီၤ. တံၢ်အံၤဘၣ်တံၢ်ကွဲးဟံၣ်ဖျါအီၤလၢလၢပုၤပုၤလၢ Patient Responsible Balance Billing and Collection Policy (ပုၤဆါအမူအဒါတံၢ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်တံၢ်အပုၤ အစရီၣ် ဖျါဒီးတံၢ်ထၢဖျိၣ်အဖီလစံာ်)အပူၤလီၤ. ဖီလစံာ်တခါအံၤလံာ်ကွဲးဒိလၢအပုၤတအိၣ်တခါတံၢ်မၤန့ၢ်အီၤသ့ဝဲဒၣ်ဒီးအိၣ် ဝဲဒၣ်ဖဲ Spectrum Health အတံၢ်လီၤတံၢ်ကျဲးလဲၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. အိၣ်ဝဲဒၣ်ဖဲ

<https://www.spectrumhealth.org/affording-care/financial-assistance>, ဒီဖျိကိးဘၣ် (800) 968.0145 မ့တမ့ၢ်ဆုၤအံၤမုလ်FinancialCounseling@spectrumhealth.org. လံာ်ကွဲးဒိအပူၤတအိၣ်တခါအိၣ်စ့ၢ် ကိးဝဲ ဒၣ်ဖဲ <https://www.spectrumhealthlakeland.org/patient-visitor-guide/patient/billing/financial-assistance>, ဒီဖျိတံၢ်ကိးလီၤတဲစိဆူ (844) 408.4103 မ့တမ့ၢ်ဆုၤအံၤမုလ်

SHLfinancialcounseling@spectrumhealth.org

တံၢ်ကွဲးဒုးသ့ၣ်ညါလီၤဆီတခါကဘၣ်တံၢ်ဟ့ၣ်လီၤဆူပုၤတဂၤစုာ်စုာ်အအိၣ်လၢအစ့ၤကတံၢ်၃၀သီတချးတံၢ်စးထီၣ် တံၢ်ဟံးန့ၢ်အရ့ တခါလံာ်လၢအဘၣ်ဃးဒီးတံၢ်ထၢဖျိၣ်ဃုက့ၤစ့န့ၣ်လီၤ.

6.12. တံၢ်ဂီၢ်ခိၣ်ထံးလၢတံၢ်ထီၣ်ဒုးတံၢ်အနီၢ်ဂီၢ်နီၢ်ဒုးလၢတံၢ်ညီၣ်န့ၢ်ဃုအပူၤ (AGB)

တံၢ်စးကျဲးထုးထီၣ်လံာ်တီၤလံာ်မိတခါအံၤဘၣ်တဘၣ်တမ့ၢ်တံၢ်လၢတံၢ်မၤအီၤလၢစိၤအခဲအံၤလၢဘၣ်ဒီးတံၢ်ကြးဆိကမိၣ်အဂ့ၢ်တချးတံၢ်စးကျဲးထုးထီၣ်အီၤန့ၣ် လီၤ.

Spectrum Health(ဟ်ဃုာ် ကရုကရိလၢအဘၣ်ထွဲနီၣ်နီၣ်) အံၤ လၢပုၤဆါတဖၣ်လၢအကြးဘၣ်ဝဲဒၣ်ဒီး FAP လၢဂ့ၢ်ဂီၢ်အူဒီး တၢ် ဆူးတၢ်ဆါအဖီခိၣ်တၢ်လိာ်ဘၣ်အတၢ်ကွဲၤထွဲကဟုကယၢ်လၢအဂၤတဖၣ်အဂီၢ်တယုအါထီၣ်ဝဲ ဒၣ်စ့အနီၣ်ဂီၢ်နီၣ်ဒူးလၢအမ့ၢ်ပတီၢ်မ့ၢ်တၢ်ယုစ့ (AGB) လၢပုၤလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤလၢတၢ်ကွဲၤထွဲကဟုကယၢ် တၢ်တဖၣ်ဘၣ်ဟ့ၣ်လီၤန့ၣ်ဘၣ်. မ့ၢ်တခီ, Spectrum Health ဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူမ့တမ့ၢ်တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအဖီခိၣ်တၢ် လိာ်ဘၣ်တၢ်ကွဲၤထွဲကဟုကယၢ်အံၤဆူပုၤဆါတဂၤလၢလၢအတုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးတၢ်ဟ်ပနီၣ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤ အဂီၢ်လၢအအိၣ်လၢ FAPတခါအံၤအဖီလၢန့ၣ်လီၤ. Spectrum Health သူဝဲဒၣ်တၢ်ကွဲၤကဒါက့ၤတၢ်ဂ့ၢ်အတၢ်မၤအ ကျိၣ်အကွဲၤဒီးထီၣ်ဒူး ဝဲဒၣ် AGB အမူးကယၢ်တခါလၢတၢ်ဆါဟံၣ် တဖျၢၣ်လၢလၢအဂီၢ် ခီဖျိတၢ်နီၤဖးဝဲဒၣ်တၢ်ဟ် ဖျိၣ်ထီၣ်ဃုာ်လၢကယၢ်မ့ၢ်တၢ်ယုထီၣ်ကဒါအနီၣ်ဂီၢ်နီၣ်ဒူးလၢဂ့ၢ်ဂီၢ်အူဒီးတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအဖီခိၣ်တၢ်လိာ်ဘၣ်တၢ်ကွဲၤထွဲက ဟုကယၢ်လၢအဂၤတဖၣ်လၢအန့ၢ်ဘၣ်တၢ်ပျဲလၢ Medicare တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤ ကလီ,ဃုာ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤ လၢတဘၣ်ဃးဒီးကမျါလၢအလဲၤတလၢကွဲၤလံာ်န့ၣ်လံာ်လါၤၤၤလါၤၤၤလါၤၤၤတၢ်ဆါကတီၢ်အဂီၢ်,ဒီးတၢ်ဟ်ဖျိၣ်လၢအတၢ်ယုအ တၢ်အပူၤလၢအဘၣ်ထွဲဘၣ်ဃးဒီးတၢ်ယုထီၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤန့ၣ်လီၤ. Spectrum Health တီၣ်ထီၣ် AGB တၢ်ထီၣ် ဒူးအတၢ်ဟ်ဖျိၣ်ဒီးမူးကယၢ်အလံာ်ကွဲၤဒီးလၢအချးတၢ်ဆါကတီၢ်တဘၣ်လၢအဝဲသ့ၣ်အဟ့ၢ်ယဲၤဘျးစဲအလီၤလီၤ.

6.13. ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဂီၢ်တၢ်ဃာ်တၢ်စံာ်လၢအပၢ်ထီၣ်သတူၢ်ကလၢ်

Spectrum Health သ့ၣ်ညါဝဲဒၣ်လၢတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အတၢ်ကဲထီၣ်အသးလၢအဒိၣ်အမ့ၢ်တဖၣ်ဘၣ်တဘၣ်က ဒူးကဲထီၣ်ကျိၣ်စ့အဝဲတၢ်ယိးလၢအပၢ်ထီၣ်သတူၢ်ကလၢ်လၢပုၤဆါတဂၤဒီးအဟံၣ်ဖိဃီဖိအဂီၢ်သ့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်အိၣ် သးဒ်အံၤအပူၤ, Spectrum Health ဟ်ဃုာ်အခွဲးအယၢ်လၢအတၢ်ကွဲၤသမံသမိးက့ၤတၢ်ဂ့ၢ်တဖၣ်လၢအပၢ်ထီၣ် သတူၢ်ကလၢ်လၢနီၣ်တဂၤစုာ်စုာ်အဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကဆိကမိၣ်ထီၣ်လၢတၢ်ကထုးလီၤစ့န့ၣ်ကျိၣ်စ့အတၢ်ဘၣ်မူ ဘၣ်ဒါန့ၣ်ကဘၣ်တၢ်မၤအီၤလၢအမ့ၢ်တၢ်ထီၣ်ဒူးတၢ်ဆူးတၢ်ဆါကသံၣ်ကသီအစ့စရိလၢအဟ်ဖျိၣ်ထီၣ်အသးအါထီၣ် လၢအပူၤကွဲၤ ၂၄၀ သီ,ဒ်န့ၣ်အသိးတၢ်လၢာ်ဘျုးလၢစ့လၢတၢ်တယၢ်ဆိဟ်လၢအကအါထီၣ်ဝဲဒၣ်လၢခါဆူညါအသီ ၉၀အတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ. ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဂီၢ်တၢ်ဃာ်တၢ်စံာ်လၢအပၢ်ထီၣ်သတူၢ်ကလၢ်တခါမ့ၢ်တၢ်တမံၤလၢအကဲထီၣ်ခီ ဖျိၣ်ကျိၣ်စ့အတၢ်ဃာ်တၢ်စံာ်တခါလၢအမ့ၢ်ဟံၣ်ဖိဃီဖိအတန့ၣ်တဘျီတၢ်ဟဲန့ၣ်အကျါဘၣ်သူဝဲဒၣ်၂၅မူးကယၢ်မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ် ၂၅မူးကယၢ်အခါန့ၣ်လီၤ.

7. တၢ်ကွဲၤသမံသမိးကဒါတဖၣ်

Spectrum Health ဟံးဃုာ်ခွဲးယၢ်လၢလၢအကဘျီဘၣ်,ဆီတလဲ,မၤလီၤမၤဘၣ်မ့တမ့ၢ်ထူးသံကွဲၤဖိလစံာ်တခါအံၤလၢ တၢ်ဆါကတီၢ်တခါလၢလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ကွဲးဒူးသ့ၣ်ညါလၢအဆိန့ၣ်လီၤ.တၢ်ဆီတလဲမၤဘၣ်က့ၤတၢ်တခါလၢ လၢလၢ ဖိလစံာ်တခါအလီၤကဘၣ်တၢ်ဒူးသ့ၣ်ညါအီၤဆူ Spectrum Health System အ President and Chief Executive Officer (အပူၤပၤလီၤဆူနီၤဒီးတၢ်ပၤဆူရဲၣ်ကျဲၤဆါတၢ်တၢ်အပဒိၣ်ခိၣ်ကျါ)ဒီးအဝဲသ့ၣ်အခါစးန့ၣ်လီၤ. ကယၢ်မ့ၢ် လံာ်ဘျးစဲထၢန့ၣ်လီၤဃုာ်တခါလၢလၢဖိလစံာ်တခါအံၤအဂီၢ်ဒီးလၢတၢ်ကဆိၣ်ထွဲလံာ်တီလံာ်မိလၢအဘၣ်ထွဲဒီးဖိလစံာ် တခါအံၤန့ၣ်,အဒိကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအလံာ်ပတံထီၣ်,လံာ်ကွဲးဖျိၣ်လၢကျိၣ်လၢတၢ်န့ၢ်ပၢ်အီၤသ့ညါညါ,အဂၤဆူညါတဖၣ်က

တၢ်စဲးကျဲးထူးထီၣ်လံာ်တီလံာ်မိတခါအံၤဘၣ်တဘၣ်တမ့ၢ်တၢ်လၢတၢ်မၤအီၤလၢစိၤအခဲအံၤလၢဘၣ်ဒီးတၢ်ကြးဆိကမိၣ်အဂ့ၢ်တချးတၢ်စဲးကျဲးထူးထီၣ်အီၤန့ၣ် လီၤ.

ဘဉ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါဆၢဝဲဒၣ်ဆူ Senior Director Registration & Financial Counseling (တၢ်ထၢန့ၣ်မံၤသ့ၣ်ဂ့ၢ်ဝီဒီး ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တၢ်ပီၣ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးအပူၤန့ၣ်တၢ်လၢအဒိၣ်)အအိၣ်န့ၣ်လီၤ.

8. ဖိလစံၣ်မၤပုၤတၢ်လီၤဟီၤဒီးန့ၣ်လီၤလၢတၢ်ဂၤအလီၤ-

ဖိလစံၣ်တခါအံၤမၤပုၤဒီးန့ၣ်လီၤဝဲလၢဖိလစံၣ်လၢလၢသ့ၣ်တဖၣ်အလီၤဖဲမုၢ်န့ၣ်လီၤဖိလစံၣ်တခါအံၤအစးထီၣ်မၤတၢ် န့ၣ်လီၤ- Spectrum Health Hospital Group Financial Assistance Eligibility Policy (Spectrum Health တၢ်ဆါဟံၣ်အကရူၢ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအတၢ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအဖိလစံၣ်) #SH-ADMIN-FIN-001 ဒီး Lakeland Health Financial Assistance Policy CORP (Lakeland တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအဖိလစံၣ်ဒီးဖဲ) #176.

9. လံာ်ဘဉ်ထွဲတဖၣ်

တၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးသါဘဉ်သးတၢ်ရဲၣ်ကျဲၤပၤဆၢ,တၢ်ဟံးဟံးဃာ်ဒီးတၢ်မၤဟးဂီၤအဖိလစံၣ်,တၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်အပူၤစရိဒီး တၢ်ထၢဖျိၣ်အဖိလစံၣ်

10. ဖိလစံၣ်အတၢ်ဒိၣ်ထီၣ်ဒီးတၢ်အလီၤဟ့ၣ်

ပုၤန့ၣ်ပၤဘဉ်လံာ်တီလံာ်မိ-

Kyleigh Hafeli (Spec, Project Assoc (တၢ်တီၢ်ကျဲၤအပူၤဘဉ်ထွဲဘဉ်သး))

ပုၤကွဲးတၢ်(တဖၣ်)(ပုၤကွဲးတၢ်လၢညါ)-

Courtney Guernsey (Dir Sr, Patient Financial Services (ပုၤန့ၣ်တၢ်အဒိၣ်, ပုၤဆါကျိၣ်စ့အတၢ် မၤစၢၤအ တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ), Elisa Contreras (Mgr, Patient Access Service (မူဒါခိၣ်, ပုၤဆါတၢ်မၤန့ၣ်သ့တၢ်အ တၢ်မၤစၢၤအတၢ် ဖဲးတၢ်မၤ)), Kelly Olsen (Analyst, Revenue Cycle (ပုၤပဲာ်ထံနီၤဖးတၢ်, စ့တၢ်ဟဲန့ၣ်အတၢ်လဲၤတရံး)), Sarah Clark (Dir Sr, Regist & Financial Couns (ပုၤန့ၣ်တၢ်အဒိၣ်, တၢ်ဩဉ်န့ၣ်လီၤမံၤဒီးကျိၣ်စ့တၢ်တၢ်ပီၣ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖး)

ပုၤကွဲးသမံသမိးက့ၤတၢ်(တဖၣ်)-

ပုၤကွဲးသမံသမိးတၢ်တဖၣ်အတၢ်ဆဲးကျိးအလံာ်တီလံာ်မိပုၤပၤတၢ်အစရိအလၢအပူၤအဂီၢ်

Alejandro Quiroga Chand (Svp, Population Health (ကမုၢ်ဂံၢ်ထံဖိကီၢ်ဖိတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့)), Amy Assenmacher (Svp, Finance - Revenue Cycle(ကျိၣ်စ့-တၢ်ဟဲန့ၣ်အတၢ်လဲၤတရံး)), Angela Rewa (Dir, Compliance Officer (တၢ်ဒုးလူၤပိာ်မၤထွဲအပဒိၣ်)), Brian Brassler (Svp, Chief Ops Officer(တၢ်ဖဲး တၢ်မၤ အပဒိၣ်ခိၣ်ကျိၣ်) - Grand Rapids), Celeste McIntyre (SVP, Corporate Controller(ခိပိၣ်ရဲးတၢ်အတၢ် မၤအ ပုၤဖီၣ်ဂၢ်တၢ်), Darryl Elmouchi (President, Sh West Michigan), Davina Davidson (Dir, Pas Registration - Del Sys), Erin Inman (Vp, Primary Health & Region Spec (ဂံၢ်ခိၣ်ထံးတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဒီးခိၣ်တၢ်လီၤစပဲးခဲ), Heather Lallo (Controller(ပုၤဖီၣ်ဂၢ်တၢ်)), Holly Busick (Director Patient Access and Utilization Management (ပုၤန့ၣ်တၢ်လၢပုၤဆါအတၢ်မၤန့ၣ်သ့တၢ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်အ တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤပၤဆၢ), Leslie Flake (Svp,

တၢ်ဖဲးကျိးထုးထီၣ်လံာ်တီလံာ်မိတခါအံၤဘဉ်တဘဉ်တမ့ၢ်တၢ်လၢတၢ်မၤအီၤလၢစီၤအခဲအံၤလၢဘဉ်ဒီးတၢ်ကြးဆိကမိၣ်အဂ့ၢ်တချုးတၢ်ဖဲးကျိးထုးထီၣ်အီၤန့ၣ် လီၤ.

Finance(ကျိပ်စွဲ) - Shwm), Maria Kamenos (Vp, Patient Access Services (ပုၤဆါအတၢ်မၤ န့ၢ်သူအတၢ် မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ်)), Matthew Cox (SVP, Chief Financial Officer(ကျိပ်စွဲအပဒိၣ်ခိၣ်ကျါ)), Paul Konopacki (Vp, Finance (ကျိပ်စွဲ) - Lkd), Scott Hesselink (Mgr, Corporate Tax (ဒိပိၣ်ရူးတၢ်အတၢ်ခိတၢ်သွဲ)), Steffany Dunker (Senior Counsel(ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ်ပိၣ်တၢ်လၢအဒိၣ်)), Suzette Hershman (Svp, Shwm Medical Group Ops), Teresa Treiber (Mgr, Finance (ကျိပ်စွဲ))

ပုၤဟ့ၣ်တၢ်ပျဲ-

ကမံးတံၢ်မိၢ်ပုၤအပုၤန့ၣ်တၢ်တဖၣ် Spectrum Health System, Connie Szymczak (တၢ်ပၤဆုၤရဲၣ်ကျဲၤအပုၤ စဲၣ်နီၤ, SIt)

11. လံာ်ဖျါအခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်

Assistance (တၢ်မၤစၢၤ), poverty(တၢ်ဖျါတၢ်ယၢ်), eligibility (တၢ်ကြးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘး), charity (တၢ်ဟ့ၣ်သး ကညီၤတၢ်), resolutions (တၢ်စံၣ်ညီၣ်တၢ်တဖၣ်), professional courtesy (ပုၤစဲၣ်နီၤတၢ်သံၣ်စူးဆဲးလၢ) , charity care (ပုၤဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်အတၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယၢ်), free care (တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယၢ်လၢအကလီ), fap

တၢ်စဲးကျဲးထူးထီၣ်လံာ်တီၢ်မိၢ်တခါအံၤဘၣ်တဘၣ်တမ့ၢ်တၢ်လၢတၢ်မၤအီၤလၢစိၤအဲၤအံၤလၢဘၣ်ဒီးတၢ်ကြးဆိကမိၢ်အဂ့ၢ်တချုးတၢ်စဲးကျဲးထူးထီၣ်အီၤန့ၣ် လီၤ.

Spectrum Health ကျိန်ဆွတ်မၤစၢၤအတၢ်ကြၢ်းဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအဖီလစံၣ်- လံာ်ဘျးစဲ A

Spectrum Health အကျိန်ဆွတ်မၤစၢၤအတၢ်ကြၢ်းဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးအဖီလစံၣ် (“ဖီလစံၣ်”) အံၤကျၢ်ဘၢန့ၢ်ဒၣ်ထဲ Spectrum Health အကရၢကရိတဖၣ်(ရဲၣ်လီၤအီၤလၢဖီလစံၣ်အပူၤ)ဒီးဆူပုၤဟ့ၣ်တၢ် ကူစါယါဘျါလၢကရၢတဖၣ်အံၤဒီး လဲၣ်ဒၣ်တဖၣ်ခဲလၢန့ၣ်လီၤ.

လၢအဘၣ်ထွဲဒီး Spectrum Health Lakeland န့ၣ်,ဖီလစံၣ်ကျၢ်ဘၢဝဲဒၣ်ကရၢလၢလၢသ့ၣ်တဖၣ်အံၤလီၤ- Lakeland Hospitals လၢအအိၣ်လၢ Niles & St. Joseph, Inc., Lakeland Community Hospital, Watervliet (တပူၤယီၤဃုာ်ဒီး Lakeland Health Hospitals), Pine Ridge: A Nursing and Rehabilitation Center, Center for Outpatient Services, Paw Paw Lake Medical Center Xray, Lakeland Outpatient Rehabilitation Services, Lakeland

Cardiology, Lakeland Homecare, Home Infusion Services, Inc., Lakeland Heart & Vascular ဒီး Lakeland Cardiothoracic. ဒ်န့ၣ်အသိးဖီလစံၣ်တခါအံၤကျၢ်ဘၢဝဲဒၣ်စၢ်ကီးကသံၣ်သရၣ်တဖၣ်အတၢ်ကူစါယါဘျါအလီၤတဖၣ်လၢအဘၣ်တၢ်ပၤအီၤခီဖျိ Lakeland Hospital Watervliet - Coloma Medical Center, Stagg Medical Center, Community Medical Center လၢအအိၣ်ဖဲ Watervliet, Community Bone & Joint, ဒ်န့ၣ်အသိးဃုာ်ဒီး Southwestern Medical Clinic Physicians, Inc. - Niles ဒီး Lakeland Medical Practices – Hospitalists.

ထဲဒၣ်တၢ်လၢတၢ်ရဲၣ်လီၤအီၤလၢထးအမံၤညါ,ဖီလစံၣ်အံၤတၢ်တသ့အီၤလၢတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲတၢ်မၤလၢအဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤ ခီဖျိသဘျုးပုၤကူစါယါဘျါတၢ်တဂၤလၢလၢလၢ Spectrum Health မ့တမ့ၢ်အပူၤဘၣ်ထွဲဘၣ်ဃးတဖၣ်တဒီးလဲၣ်ဟ့ၣ်အီၤတၢ် မၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဘၣ်ထွဲဘၣ်ဃးတဖၣ်ဟ့ၣ်ဃုာ် Spectrum Health Lakeland, မ့တမ့ၢ် Spectrum Health Lakeland အပူၤကူစါယါဘျါတၢ်တဂၤလၢလၢအန့ၢ်ဘၣ်တၢ်မၤလၢသဘျုးပုၤကူစါယါဘျါတၢ်ဒ်န့ၣ်အသိးတဖၣ်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ. အမံၤညါ, ဖီလစံၣ်တခါအံၤတၢ်တသ့အီၤလၢ Caring Circle, ကသံၣ်သရၣ်အတၢ်ဆါဟံၣ်ဖီလၢအဘၣ်ထွဲဘၣ်ဃးဒီး Lakeland Health လၢအမံၤမ့ၢ်ဝဲ Southwestern Medical Clinic Physicians, Inc. (ဃုာ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ကဟံၣ်ကွၢ် Niles အလီၤအကျဲ) မ့တမ့ၢ် Lakeland Medical Practices (ဃုာ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ကဟံၣ်ကွၢ် Hospitalists) န့ၣ်လီၤ.

ပုၤလၢတၢ်ရဲၣ်လီၤအီၤလၢလံာ်ကူၢ်လၢထးအမံၤညါ,ပုၤဟ့ၣ်တၢ် ကူစါယါဘျါလၢလံာ်တဖၣ်ဖီလစံၣ်တကျၢ်ဘၢအဝဲသ့ၣ်ဘၣ်-

လံာ်ဘျးစဲထၢန့ၢ်လီၤတၢ်ကွၢ်မၤသီသီထီၣ် က့ၢ်အီၤဖဲ 09/08/2021

ABC Pediatrics
Advanced Cardiac and Vascular Amputation Prevention Centers PLC
Advanced Center for Orthopedics and Plastic Surgery
Advanced Eyecare Professionals
Advanced Foot & Ankle Associates
Advanced OB/GYN
Advanced Plastic Surgery
Advanced Radiology Services
Age Management of West Michigan
Agerson Kirk MD PC
Alger Pediatrics
Allendale Family Practice

Allergy & Asthma Care of Western Michigan
Allergy Associates of Western Michigan
Allergy/Asthma Specialists W MI
Alpine Family Podiatry PC
Anesthesia Associates of West Michigan
Anesthesia Staffing Consultants
Aris Eye Care PC
Arthritis Physicians LLC
Ascension St Mary's
Associated Retinal Consultants
Ausiello Domenico MD
Bengtson Center for Aesthetics & Plastic Surgery
Big Rapids Foot and Ankle PC

Printouts of this document may be out of date and should be considered uncontrolled.

Blue Care Network
Born Preventative Health Care Clinic PC
Breton Village Pediatrics & Family Medicine
Bright Future Pediatrics
Bright Start Pediatrics
Bronson Women's Services
Brookville Pediatric & Internal Medicine
Burdo Thomas J DDS PC
Burton Dental Associates PC
Buzzitta James V MD
Byron Center Family Medicine
Cadillac ENT & Facial Plastic Surgery
Calvin College Health Services
Campbell John N MD PC
Cancer & Hematology Centers of Western Michigan
Capital Cardiology
Cascade Oral Surgery
Cascade Pediatrics LLP
Center For Adolescent And Child Neurology
Center for Advanced Interventional Spine Treatment
Center for Aesthetics and Plastic Surgery
Center for Oral Surgery & Dental Implants

Center for Vein Restoration
Centre for Plastic Surgery
Charlevoix Surgeons
Cherry Street Health Services
Chowdhury & Ali
Christian Healthcare Centers
Compass Health
Condit Hand Clinic
Creekside Vision and Hearing
Crew & Boss Eye Associates
Crittenden David B MD
David Barney Family Medicine
Derm Institute of West Michigan PLC
Dermatology Assoc of West MI PLC
Dermatology Associates of West Michigan PC
Dermatology at MidTowne PC
Digestive Diseases Specialists PC
Direct Primary Care
Ear Nose & Throat Center
East Paris Internal Medicine Associates PC
Elite Spine & Musculoskeletal Center
Ellinger Douglas M MD
Emergency Care Specialists PC

Printouts of this document may be out of date and should be considered uncontrolled.

Exalta Health
Eye Center of Grand Rapids PLC
Eye Plastic & Facial Cosmetic Surgery
Eyes to See Pediatric Ophthalmology & Adult Strabismus
Faith Hospice
Family Care Medicine
Family Health Care
Family Medical Center
Family Medicine Specialists
Family Tree Medical Associates
Folkening Mark N MD PC
Foot & Ankle Specialists of West Michigan
Forefront Dermatology
Forest Hills Pediatric Associates PC
Gaines Pediatric Dentistry
Garrison Stacey DDS
Gastroenterology Associates of West Michigan PLC
Gastroenterology Specialists PC
Georgetown Medical Center
Glaucoma Eye Center PC
Grand Haven Pathology PC
Grand Health Partners

Grand Rapids Allergy PLC
Grand Rapids Ear Nose & Throat
Grand Rapids Ophthalmology
Grand Rapids Orthopedics
Grand Rapids Women's Health
Grand River Emergency Medical Group
Grand River Pediatric Dentistry
Grand River Rehabilitation LLC
Grand Valley Medical Specialists
Grandview Foot and Ankle
Grandville Foot and Ankle PC
Grandville Pediatric Dentistry
Grandville Pediatrics
Great Lakes Neurosurgical Associates
Great Lakes Neurosurgical Associates PC
Greater Cardiology
Greenville Family Foot Care PC
Grof Michael W DO
Growing Smiles Pediatric Dentistry
Gulish Gary DO
Habekovic Marko MD PLLC
Hamilton Pediatric Dentistry
Hand & Plastic Surgery Centre

Printouts of this document may be out of date and should be considered uncontrolled.

Hastings Internal and Family Medicine
Health Pointe Family Medicine and Internal Medicine
Health Pointe Pediatrics
HealthDrive Podiatry Group
Healthy Heart Cardiology
Healthy Smile
Henry Ford Hospital (Gastroenterology)
Henry Ford Transplant Institute
Hoffman Thomas M MD
Holland Community Health Center
Holland Eye Surgery & Laser Center
Holland Foot & Ankle Centers
Holland Home
Holland Hospital (Emergency Department)
Holland Hospital (Urgent Care)
Holland Hospital Medical Group (Ear Nose & Throat)
Holland MediCenter
Holland Pediatric Associates PLC
Hollen Family Medicine
Hope Network (Rehabilitation Services)
Hospice of Holland (Palliative Care)
Hospice of Holland Inc

Hudsonville Dental
Infusion Associates
InPatient Consultants of Michigan
Internal Medicine Associates of Barry County PLC
Internal Medicine of West Michigan
Jamestown Family Clinic
Javery Pain Institute PC
Joshuatree Internal Medicine
Jupiter Family Medicine
Kalamazoo Anesthesiology PC
Kalamazoo Oral & Maxillofacial Surgery
Keil Lasik Vision Center
Kent Pediatrics PC
Kentwood Family Physicians
Krhovsky David M MD
Lakeland EAP
Lakeshore Allergy
Lakeshore Area Radiation Oncology Center
Lakeshore Foot and Ankle Specialist
Leja Carolyn Elizabeth CNM
Little Red Pediatric Dentistry
Lovell Hand and Orthopedic Center
Maas Paula K MD

Printouts of this document may be out of date and should be considered uncontrolled.

Manohar Prerana A MD
Mansky David W DPM
Marcotte Michael G MD PC
Marion Orthopaedic Associates
Mary Free Bed
Mary Free Bed Cancer & Hematology
Mary Free Bed Medical Group
Mary Free Bed Rehabilitation
Mary Free Bed Rehabilitation (Spine Center)
Maternal Fetal Medicine Associates PC
Mercy Health North Muskegon Primary Care
Mercy Health Physician Partners
Mercy Health Physician Partners (Administration)
Mercy Health Physician Partners (Cardiovascular)
Mercy Health Physician Partners (Clinica Santa Maria)
Mercy Health Physician Partners (Concierge Medicine)
Mercy Health Physician Partners (Family Medicine)
Mercy Health Physician Partners (Internal Medicine/Pediatrics)
Mercy Health Physician Partners (OB/GYN)
Mercy Health Physician Partners (Sable Point Family Care)

Mercy Health Physician Partners (Specialists in Hospital Medicine)
Mercy Health St Mary's Health Care (Critical Care)
Mercy Health St Mary's Health Care (Kidney Transplant)
Mercy Health St Mary's Health Care (Neuroscience Program)
Mercy Health St Mary's Health Care (Neurosciences Epilepsy)
Metro Health
Metro Health (Family Medicine)
Metro Health (Family Practice)
Metro Health (Rheumatology)
Metro Health Hospital (Internal Medicine)
Metro Heart & Vascular
Mi Kids Pediatrics
Michigan Community Blood Center
Michigan ENT & Allergy Specialists
Michigan Pain Consultants
Michigan Pathology Specialists PC
Michigan Primary Care Partners (West Michigan Pain)
Michigan Spine & Pain
Michigan State University (College of Human Medicine)
Michigan State University (OB/GYN)

Printouts of this document may be out of date and should be considered uncontrolled.

Michigan State University (Osteo Manipulative Medicine Clinic)
Michigan State University (Women and Girls with Bleeding Disorders Clinic)
Mid Michigan Physicians (Internal Medicine)
Middleville Family Practice
Mitten Kids Dentistry
Montgomery Carole L MD
Munson Cadillac Primary Care
Munson Healthcare Manistee Hospital (Emergency Department)
Munson Medical Center (Internal Medicine/Pediatric Hospitalists)
Muskegon Surgical Associates
Nephrology Center
Neubig Elizabeth L MD
Norman Family Dentistry
North Ottawa Community Health System (NOCHS) Urgent Care
North Ottawa Medical Group Pediatrics
North Ottawa Women's Health
Northern Michigan Vein Specialists
NorthStar Anesthesia
Northwood Foot & Ankle Center
NuVasive Clinical Services
Oakview Medical Care Facility

O'Brien Mark MD
Oculoplastic Associates of West Michigan
O'Neill Donna MD PC
Oral Surgery Associates
Oral Surgery Associates of Lansing
Orandi Allergy and Asthma Center
Orthopaedic Associates of Michigan (OAM)
Orthopaedics & Sports Medicine of Cadillac
Partners In Dental Care
Partners in Family Health
Partners in Plastic Surgery
Pediatric Associates of Big Rapids
Pediatric Associates of Kentwood
Pediatric Dental Specialists of West Michigan
Pediatric Ophthalmology PC
Pediatric Partners PLC
Pediatric Surgeons of West Michigan PC
Pere Marquette Emergency Physicians
PhysioAge Medical Group
Pine Rest (Child & Adolescent)
Pine Rest (Mother Baby)
Pine Rest (Psychiatric Consult)
Pine Rest (West Building)

Printouts of this document may be out of date and should be considered uncontrolled.

Pine Rest Christian Mental Health Services
Plastic Surgery Arts of West Michigan
Plastic Surgery Associates PC
Plastic Surgery Specialists PLLC
Platte Valley Medical Group OBGYN
Port Pediatric Dentistry PC
Premier Primary Health
Prime Health of Michigan LLC
Psychology Associates of Grand Rapids
Rehabilitation & Physical Medicine Specialists PC
Rehabilitation Medicine Associates
Renal Associates of West Michigan
Res/Fellow Pgrm: GRMEP (GME)
RestHaven
Retina Specialists of Michigan
Riemer Eye Center
Riverwood Family Medicine PC
Robson Larry J MD
Rockford Pediatrics PC
Sanchez Suzette DO
Sandman Center for Veins
Seledotis Robert DO
Sharma Soorya K MD PC

Shoreline Foot & Ankle Associates
Shoreline Nephrology
Shoreline Orthopaedics & Sports Medicine Clinic PLC
Shoreline Vision
Sight Eye Clinic PC
Smilies Pediatric Dentistry
Sound Physicians
Sound Physicians (Formerly Indigo Health Partners)
Southside Pediatrics
Specialty Eye Institute
St Johns Internal Medicine
Standale Family Physicians
Starr Inpatient Medical Services
Statt PLLC
Stawiski Marek A Dermatology
Steinhardt George F MD
Stock Christopher MD Ophthalmology
The Brain & Spine Center
The Breast Health & Wellness Center PC
The Cancer Center at Metro Health Village
The Fertility Center
The Lacks Center at St Marys (Breast Center)

Printouts of this document may be out of date and should be considered uncontrolled.

The TeleDentists
Third Coast Family Practice
Third Coast Oral & Maxillofacial Surgery
Thornapple Valley Family Health
Three Rivers Health (Acute Care)
Thyroid Center of West Michigan PC
Trillium Palliative Services
True Women's Health
University of Michigan Vascular Surgery Center
Urologic Consultants PC
Urology Associates PC
Urology Surgeons PC
Valleau VanDeven & Massie DDS
VanWieren Gerald E MD PC
Verdier Eye Center PC
Versiti
Visger Benjamin J DO
Vitreo-Retinal Associates PC
Weatherhead James MD LLC
Wege Family Medicine
West Michigan Anesthesia PC
West Michigan Cardiology
West Michigan Dermatology

West Michigan Endodontists
West Michigan ENT & Allergy
West Michigan Eye and Laser
West Michigan Family Health PC
West Michigan Family Medicine
West Michigan Foot and Ankle
West Michigan Nephrology
West Michigan Oral & Maxillo Surgery
West Michigan Orthopaedics
West Michigan Pediatric Dentistry
West Michigan Rheumatology
West Michigan Surgical Specialists
West Shore ENT & Allergy
Western Michigan ENT PC
Western Michigan Pediatrics PC
Western Michigan Urological Associates
White Craig DO PC
Wickens Marshall R DO
Williamson Family Medicine
Wolverine Dermatology
Yacob Nasim MD

Printouts of this document may be out of date and should be considered uncontrolled.

တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါလၢတၢ်ကွၢ်တလီၤထီၣ်ဒါတၢ်တသ့-

တၢ်အံၤမ့ၢ်ဝဲဒၣ် Spectrum Health အဖီလစံၣ်ဒီးကရၢလၢအဘၣ် ထွဲဘၣ်ဃးလိာ်အသးခဲလၢန့ၣ်အကဟ့ၣ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အ တၢ်ကွၢ် ထွဲကဟ့ၣ်ကယၢ်လၢအကၢ်အစီအိၣ်ဝဲဒၣ်ဆူပုၤကိးဂၤဒဲးအဂီၢ်လီၤ. တၢ်တူၢ်လိာ်ဒီးတၢ်ကူစါအတၢ်ဆၢတံာ်တဖၣ်ကဒီးသန့ထီၣ် အသးခဲလၢလၢပုၤဆါအတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအတၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ်ဒီးတၢ်လီၤလၢအဟ့ၣ်တၢ်ကူစါယါဘျါအတၢ်မၤစၢၤအတၢ်မၤသ့မၤန့ၢ်ဒီး အတၢ်အိၣ်ဒီးကိးစီလၢကမၤတၢ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအဂီၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယၢ်ဒီးတၢ်ကူစါယါဘျါအတၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ် န့ၣ်လီၤ.

တၢ်တူၢ်လိာ်ဒီးတၢ်ကူစါယါဘျါတဖၣ်တၢ်တသ့မၤအီၤလၢအဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢတၢ်ဂ့ၢ်အမ့ၢ်ကလုာ်ဒုၣ်,ဖံးညၣ်အလွဲ,မုၢ်ခွါ,သ့ၣ် ထံး,ဒုၣ်ထၢကလုာ်,ထံဖိကိးဖိအိၣ်ထံးခိၣ်ဘိ,တၢ်ဘျုးတၢ်ဘါ,နီၢ်ခိၣ်သးက့ၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့သးန့ၣ်, HIV တၢ်အိၣ်သး, သးဖိလီၤလံၤမ့တမ့ၢ် သးတၢ်ဖံးတၢ်မၤအတၢ်အိၣ်သး,ဂီၢ်ထံးလၢ တၢ်ကဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ်အလဲမ့တမ့ၢ်ဂီၢ်ခိၣ်ထံး တၢ်ဂ့ၢ်တမံၤလၢလၢအဘၣ်တၢ်တြီယာ်အီၤလၢကိးစဲစဲဖျိ,ကိးစဲမ့တမ့ၢ်လီၤကဝီၤတၢ်သိၣ်တၢ်သီန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါတဖၣ်ကဘၣ် တၢ်ကူစါအီၤလၢအအိၣ်လိၤလီၤဒီးအဝဲသ့ၣ်အမုၢ်ခွါအက့ၢ်ပနီၣ်န့ၣ်လီၤ. NHS အၢၣ်လီၤဟ့ၣ်တၢ်ပျဲအလီၤအကျဲတဖၣ်ကဘၣ်အၢၣ် လီၤတူၢ်လိာ်ဝဲဒၣ်လၢအသုတကွၢ်တလီၤထီၣ်ဒါတၢ်လၢအတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤဆူပုၤနီၢ်တဂၤစုာ်စုာ်လၢအဒီးသန့ထီၣ် လၢ-

ပုၤတဂၤစုာ်စုာ်အတၢ်တအိၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢကဟ့ၣ်တၢ်,မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အလဲလၢတၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤအဂီၢ်မ့ၢ်တၢ်ကဟ့ၣ်လီၤ ခီဖျိ Medicare, Medicaid, မ့တမ့ၢ် CHIP န့ၣ်ဒါ,ပုၤတဂၤအက လုာ်ဒုၣ်,အဖံးအညၣ်အလွဲ,အသ့ၣ်ထံး,အတၢ်ကထံဖိကိးဖိအိၣ် ထံးခိၣ်ဘိ,အနီၢ်ခိၣ်သးက့ၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့,အတၢ်ဘျုးတၢ်ဘါ,အသးန့ၣ်,အသ့ၣ်ထံးတၢ်တူၢ်ဘၣ်အိၣ်ဖျါမ့တမ့ၢ်အမုၢ်ခွါ က့ၢ်ပနီၣ်တဖၣ်အသိန့ၣ်ဘၣ်လီၤ.

ကွၢ်ဘၣ် [ပုၤဆါအခွဲအယာ်ဒီးအမူအဒါတဖၣ်](#)အ ဖီလစံၣ်လၢတၢ်ဂ့ၢ်လီၤတၢ်ဆူညါအဂီၢ်တက့ၢ်.

Spectrum Health-

- ဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဆိၣ်ထွဲဒီးတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ်လၢတလိာ်ဟ့ၣ်အပူၤဆူပုၤလၢအနီၢ်ခိၣ်သးက့ၢ်ဂီၤတလၢတပျဲ တဆူၣ်တချ့လၢတၢ်ကဆဲးကျိးဒီးပုၤကသ့တုၤလီၤတီၤလီၤ,အဒိန့ၣ်-
 - တၢ်ပနီၣ်အကျိၣ်ပုၤကတီၤကျိးထံတၢ်လၢအကၢ်အစီထီၣ်ဘး
 - တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအကွဲးလီၤအသးအက့ၢ်အဂီၢ်လၢအဂၤတဖၣ်(တၢ်စဲးကျဲထုးထီၣ်လၢအဒိၣ်,တၢ်ကလုာ်,လီၤအက့ၢ် အဂီၢ်လၢတၢ်ဟံးန့ၢ်အီၤသ့တဖၣ်,က့ၢ်ဂီၤလၢအဂၤတဖၣ်)
- ဟ့ၣ်ကျိၣ်ဂ့ၢ်ဝီအတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤလၢတလိာ်ဟ့ၣ်အပူၤဆူပုၤလၢအကျိၣ်အခိၣ်သ့ၣ်တမ့ၢ်ဝဲဒၣ်အဲးကလံးကျိၣ်တ ဖၣ်အဂီၢ်,အဒိန့ၣ်-
 - ပုၤကတီၤကျိးတၢ်လၢအကၢ်အစီထီၣ်ဘးတဖၣ်
 - တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအကွဲးလီၤအသးလၢကျိၣ်အဂၤတဖၣ်

တၢ်စဲးကျဲထုးထီၣ်လံာ်တီလံာ်မိတခါအံၤဘၣ်တဘၣ်တမ့ၢ်တၢ်လၢတၢ်မၤစၢၤအီၤလၢစီအဲခဲအံၤလၢဘၣ်ဒီးတၢ်ကြးဆိကမိၣ်အဂ့ၢ်တချ့းတၢ်စဲးကျဲထုးထီၣ်အီၤန့ၣ်လီၤ.

ဖဲနမ့ၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲတၢ်မၤတဖၣ်အခါ,ဆဲးကျိးဘၣ် Spectrum Health ကျိၣ်အတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲတၢ်မၤတဖၣ်ဖဲ- 616.267.9701 မ့တမ့ၢ် 1.844.359.1607 (TTY:711)

ဖဲနမ့ၢ်န့ၣ်ဝဲဒၣ်လၢ Spectrum Health မ့ၢ်လီၤတူၣ်လီၤကၢၣ်ဝဲဒၣ်လၢ တၢ်ကဟ့ၣ်နၢဒီးတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲတၢ်မၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤ မ့တမ့ၢ်ကွၢ်တလီၤထီၣ်ဒါနၢလၢကျဲတဘိတိလၢတၢ်ဂ့ၢ်လၢအမ့ၢ်တၢ်ဒ်သိး ချ့ၣ်ကလုာ်, ဖဲညၣ်အလွၢ်, ထံကီၢ်အခိၣ်ထံးခိၣ်ဘိ,သးနံၣ်, နီၢ်ခိၣ်နီၢ်သးက့ၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့မ့တမ့ၢ်သ့ၣ်ထံးန့ၣ်, နတီၣ်ထီၣ်နတၢ်သ့ၣ်တမံသးတမံတခါဃုာ်ဒီး-

ပုၤန့ၣ်တၢ်, ပုၤဆါအတၢ်လဲၤခီဖျိ
လၢအမ့ၢ် 100 Michigan St NE,
MC 006 Grand Rapids, MI
49503
616-391-2624 (ကိးကလီအီၤ) 1-855-613-2262
patient.relations@spectrumhealth.org န့ၣ်သ့လီၤ.

နတီၣ်ထီၣ်တၢ်သ့ၣ်တမံသးတမံလၢနီၢ်ကစၢ်မ့တမ့ၢ်ခီဖျိလံာ်ပရၢ,ဖဲစဲမ့တမ့ၢ်အံၤမ့လ်သ့လီၤ. ဖဲနမ့ၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤလၢတၢ်ကတီၣ်ထီၣ်တၢ်သ့ၣ်တမံသးတမံတခါန့ၣ်,ပုၤန့ၣ်တၢ်လၢပုၤဆါအတၢ်လဲၤခီဖျိန့ၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ်လၢကမၤစၢၤနၢလီၤ.

နတီၣ်ထီၣ်ထံဖိကီၢ်ဖိအခွဲးတဖၣ်အတၢ်ကဒူးကဒုာ်ဃုာ်ဒီး U.S. အ Department of Health and Human Services (ဝဲၤကျိၣ်လၢတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဒီးပုၤကူပုၤကညီအတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲတၢ်မၤတဖၣ်), Office for Civil Rights (ဝဲၤဒါးလၢထံဖိကီၢ်ဖိအခွဲးအယာ်တဖၣ်အဂီၢ်)လၢ လီၤအက့ၢ်အဂီၢ်ခီဖျိဝဲၤဒါးလၢထံဖိကီၢ်ဖိ ဖိခွဲးယာ်အတၢ်ကဒူးကဒုာ်အကျဲစၢၤ,အိၣ်ဝဲဒၣ်ဖဲ <https://ocrportal.hhs.gov/ocr/portal/lobby.jsf>

U.S. ဝဲၤကျိၣ်လၢတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဒီးပုၤကူပုၤကညီအတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲတၢ်မၤတဖၣ်
200 Independence Avenue SW, Room 509F, HHH Building
Washington, DC 20201
1-800-368-1019, 800-537-7697 (TDD).

တၢ်ကဒူးကဒုာ်အလံာ်တကီၢ်ဒိတဖၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ်ဖဲ <http://www.hhs.gov/ocr/office/file/index.html>.

Contact Us

Español (Spanish)

ATENCIÓN: Si usted habla español, tiene a su disposición servicios gratuitos de asistencia lingüística. Llame al 1-844-359-1607 (TTY: 711).

العربية(Arabic)

ملحوظة: إذا كنت تتحدث اذكر اللغة، فإن خدمات المساعدة اللغوية تتوافر لك بالمجان. اتصل برقم 1-844-359-1607 (رقم هاتف الصم والبكم: 711).

တၢ်စးကျိးထူးထီၣ်လံာ်တီၢ်လံာ်မိတခါအံၤဘၣ်တဘၣ်တမ့ၢ်တၢ်လၢတၢ်မၤအီၤလၢစီၤအခဲအံၤလၢဘၣ်ဒီးတၢ်ကြးဆိကမိၣ်အဂ့ၢ်တချ့းတၢ်စးကျိးထူးထီၣ်အီၤန့ၣ်လီၤ.

中文 (Chinese): 國語/普通話 (Mandarin), 粵語 (Cantonese)

請注意：如果您講中文，您可以獲得免費的語言輔助服務。請撥打1-844-359-1607 (TTY 手語翻譯：711)。

Tiếng Việt (Vietnamese)

CHÚ Ý: Nếu bạn nói Tiếng Việt, có các dịch vụ hỗ trợ ngôn ngữ miễn phí dành cho bạn. Gọi số 1-844-359-1607 (TTY: 711).

Ako govorite srpsko (Serbian, Croatian or Bosnian)

OBAVJEŠTENJE: Ako govorite srpsko-hrvatski, usluge jezičke pomoći dostupne su vam besplatno. Nazovite 1-844-359-1607 (TTY: 711). (TTY- Telefon za osobe sa oštećenim govorom ili sluhom: 711).

አማርኛ (Amharic)

ማስታወሻ: የሚናገሩት ቋንቋ አማርኛ ከሆነ የትርጉም እርዳታ ድርጅቶች፣ በነጻ ሊያግዝዎት ተዘጋጅተዋል። ወደ ሚከተለው ቁጥር ይደውሉ 1-844-359-1607. (መስማት ለተሳናቸው: (TTY: 711).

नेपाली (Nepali)

ध्यान दिनुहोस्: तपाईंले नेपाली बोल्नुहुन्छ भने तपाईंको निम्ति भाषा सहायता सेवाहरू निःशुल्क रूपमा उपलब्ध छ ।

फोन गर्नुहोस्

1-844-359-1607 (टिटिवाइ: (TTY: 711).

Thuɔŋjaŋ (Nilotic – Dinka)

PIŊ KENE: Na ye jam në Thuɔŋjaŋ, ke kuony yenë kɔc waar thook atɔ̄ kuka lëu yök abac ke cïn wënh cuatë piny. Yuɔpë 1-844-359-1607 (TTY: 711).

Kiswahili (Swahili)

KUMBUKA: Ikiwa unazungumza Kiswahili, unaweza kupata, huduma za lugha, bila malipo. Piga simu 1-844-359-1607 (TTY: 711).

فارسی (Farsi)

توجه: اگر به زبان فارسی گفتگو می کنید، تسهیلات زبانی بصورت رایگان برای شما فراهم می باشد. با 1.844-359-1607 (TTY: 711) تماس بگیرید.

Français (French)

ATTENTION: Si vous parlez français, des services d'aide linguistique-vous sont proposés gratuitement. Appelez le 1.844-359-1607 (TTY: 711).

(Burmese)

အသိပေးခြင်း

သင်ပြောသော ဘာသာစကားကို အခမဲ့ ဘာသာပြန် ရှိပါသည်။ ဖုန်းခေါ်ရန်

فارسی دری (Dari)

توجه اگر به زبان دری صحبت می کنید، خدمات کمک زبانی بصورت رایگان برای شما در دسترس است. تماس با (TTY: 711) 1-844-359-1607

တစ်စားကုံးထူးထိပ်လံာ်တီလံာ်မိတခါအံးဘဉ်တဘဉ်တမ့်တါလါတါမါအီလါစါအဲအဲလါဘဉ်ဒီးတါကြါးဆိကမိဉ်အဂု်တချါးတါစဲးကျဲထူးထိပ်အီနုဉ်လီါ.

Kreyòl Ayisyen (*Haitian Creole*)

ATANSYON: Si ou pale Kreyòl Ayisyen, gen èd nan lang ki disponib gratis pou ou. Rele nimewo 1-844-359-1607 (TTY: 711).

Ikinyarwanda (*Kinyarwanda*)

ICYITONDERWA: Niba uvuga ikinyarwanda, serivisi z’ubufasha ku byerekeye ururimi, urazihabwa, ku buntu. Hamagara 1-844-359-1607 (ABAFITE UBUMUGA BW’AMATWI BIFASHISHA ICYUMA CYANDIKA -TTY: 711).

Soomaali (*Somali*)

DIGTOONI: Haddii aad hadasho Soomaali, adeegyada caawimada luqadda, oo bilaasha, ayaad heli kartaa. Wac 1.844-359-1607 (TTY: 711).

Sudanese (اللهجة السودانية)

انتباه: إذا كنت تتحدث اللهجة السودانية، خدمات المساعدة بلغتك متاحة مجاناً. اتصل على الأرقام [1-844-359-1607](tel:1-844-359-1607) (رقم الصم والبكم: 711).

தமிழ் (*Tamil*)

கவனம்: நீங்கள் தமிழ் பேசினால், உங்களுக்கு இலவசமான மொழி உதவிச் சேவைகள் கிடைக்கின்றன. இந்த எண்ணை அழைக்கவும்: 1-844-359-1607 (TTY: 711).

ትግርኛ (*Tigrinya*)

ትኹረት: ትግርኛ እንደሕር ትዛረብ ኮንካ፣ ናይ ቋንቋ ደገፍ ኣልግሎታት፣ ብናጻ ክቐርቡልካ እዮም። ደውል 1.844-359-1607 (TTY: 711)።

தமிழ்: கருத்து: தமிழ் பேசும் மக்களுக்கு இலவசமான மொழி உதவிச் சேவைகள் கிடைக்கின்றன. இந்த எண்ணை அழைக்கவும்: 1-844-359-1607 (TTY: 711).